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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
 

 

 

 

 

 

Zápisnica 
 

z XII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP konaného 

dňa 31. januára 2024 o 16:00 hodine v priestoroch Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko 

KVP, Trieda KVP č.1, I. poschodie, zasadacia miestnosť      

 

Prítomní poslanci MZ: Podľa prezenčnej listiny z XII. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  

 

Ospravedlnení poslanci: RNDr. Erika Liptáková, PhD.                                

 

Ďalší prítomní a zamestnanci mestskej časti:             

                                               Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. 

1.  Otvorenie  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc o 16:01 hodine otvoril XII. rokovanie Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a privítal všetkých prítomných. 

Ospravedlnil neúčasť pani poslankyne RNDr. Eriky Liptákovej, PhD. zo zdravotných 

dôvodov a poslanecký zbor požiadal o vykonanie prezentácie. Po vykonaní prezentácie 

skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné, prezentovalo sa 12 poslancov.    

Návrh programu rokovania obdržali poslanci e-mailom. Starosta uviedol, že návrh programu 

obsahuje 26 bodov a prítomných poslancov požiadal o predloženie návrhov na vypustenie 

bodov programu rokovania. Keďže takéto návrhy nezazneli, nasledovalo hlasovanie 

poslaneckého zboru.    

 

1. a) Schválenie programu rokovania  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje program rokovania 

uvedený v pozvánke - zverejnený: 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania    
b) Voľba návrhovej komisie 
c) Určenie overovateľov zápisnice 

2. Slovo pre verejnosť  

3. Správa Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

KVP za rok 2023           

4. Správa Mestskej polície Košice - stanice  KVP  o bezpečnostnej situácii na sídlisku KVP 

za obdobie od 01.07.2023 do 31.12.2023           
5. Informatívna správa o zrealizovaných komisiách pre výberové konania za obdobie od 

01.12.2023 do 31.12.2023    
6. Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie december 

2023                                       
7. Kontrola plnenia uznesení                                                                            
8. Správy o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - kontrola č. 12, 

13/2023, č. 1/2024         
9.  Správa o kontrolnej činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2023 
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10. Informácia o aktuálnom finančnom stave Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
11. Informácia k prevádzke Komunitnej kaviarne KVP                              
12. Participatívny rozpočet - návrh na pozastavenie realizácie                 
13. Opatrenia pre Podnik služieb KVP na rok 2024      
14. Vydávanie občasníka Kvapka v roku 2024     
15. Kultúrne a športové podujatia mestskej časti v roku 2024                     
16. Stanovisko k návrhu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024  
17. Návrh rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024 a roky 2025, 2026  
18. Overovacia štúdia Grunty_2.2 - žiadosť o stanovisko MČ k investičnému zámeru na sídlisku  

KVP a v MČ Myslava  
19. Dokumentácia pre územné konanie stavby „DOMY NAD GRUNTOM“ - žiadosť 

o vyjadrenie Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
20. Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok - Zateplenie budovy 

miestneho úradu   
21. Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok -  Skatepark KVP  
22. Návrh na zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP             
23. Interpelácie 
24. Otázky poslancov 
25. Rôzne  
26. Záver  

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania:  12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Po schválení programu rokovania uvedeného v pozvánke - zverejneného, starosta požiadal 

poslanecký zbor o predloženie návrhov na doplnenie programu. Keďže takéto návrhy neboli, 

skonštatoval, že dnešné rokovanie miestneho zastupiteľstva sa riadi schváleným programom.   

 

1. b) Voľba návrhovej komisie   

 Starosta: Požiadal poslancov o návrhy na voľbu členov návrhovej komisie. 

Za člena návrhovej komisie boli navrhovaní poslanci: Iveta Adamčíková a Mgr. Marián 

Horenský, PhD.              

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  volí 

návrhovú komisiu v zložení: Iveta Adamčíková a Mgr. Marián Horenský, PhD.         

  

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

1. c) Určenie overovateľov zápisnice    

 Starosta: Za overovateľov zápisnice pre dnešné rokovanie určil pána poslanca Bc. Mariána 

Podolinského a pána poslanca Vojtecha Tótha, MBA.   

 

2. Slovo pre verejnosť 

Starosta: Uviedol druhý bod rokovania a skonštatoval, že v zmysle rokovacieho poriadku 

prejavil záujem prezentovať sa pán Jozef Križian, ktorému udelil slovo. Taktiež privítal 

zástupcov verejnosti, Mestskej polície mesta Košice a Obvodného oddelenia Policajného 

zboru, ako aj zástupcov Mládežníckeho parlamentu mestskej časti.   

Pán Križian: Povedal, že ho zarazila správa kontrolóra č. 10/2023, ktorá bola prednesená na 
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decembrovom zasadnutí miestneho zastupiteľstva a v ktorej kontrolór konštatuje, že 

v sledovanom období roku 2022 nebola podaná žiadna sťažnosť. Opýtal sa, že ako je to 

možné, keďže 22. 06. 2022 podal sťažnosť na základe § 3 ods. 1 písm. b) zákona 

o sťažnostiach. V tejto veci povedal, že zákon o sťažnostiach dáva občanovi jedinú možnosť, 

ako poukázať na nedostatky a prípadné porušenie zákona. Vo svojej sťažnosti napadol 

rozhodovanie miestneho úradu pri zjavnom zneužití parkovacích miest na Janigovej ulici č. 9. 

Dodal, že sa k vybaveniu tejto sťažnosti už nebude vracať. Tá sťažnosť bola opodstatnená  

a cestný správny orgán tie dve miesta zrušil. Pri konštruktívnom riešení sťažnosti je to pre 

orgán verejnej správy cenná spätná väzba, aby nedostatky osobného charakteru systémovo 

odstránil. Dodal, že sa bude pýtať aj na prokuratúre, či tento postup bol správny.  

Ing. Takáč, PhD.: Povedal, že zákon o sťažnostiach je napísaný tak, ako je napísaný. Mestská 

časť nie je štandardná obec, teda kontrolór na mnohé veci ani nemá kompetencie. Dodal, že 

nevie čoho sa týkala sťažnosť, lebo vychádza z materiálov, ktoré predložila povinná osoba. 

Povinná osoba je v tomto prípade mestská časť, ktorá vyhodnotila túto sťažnosť ako 

neodôvodnenú, neoprávnenú, alebo kompetenčne nepríslušnú, prípadne to nespĺňalo všetky 

náležitosti, ktoré má podľa zákona o sťažnostiach obsahovať. Dodal, že ak má pocit, že 

mestská časť nekonala v súlade so zákonom, môže sa obrátiť aj na iné inštitúcie.  

Starosta: Požiadal oddelenie právne, resp. zamestnanca oddelenia výstavby pána Mgr. Roška 

o vyjadrenie. 

Mgr. Roško: Povedal, že z pohľadu právneho sa k tejto otázke nevie vyjadriť, ale z pohľadu 

odbornosti a systému, ktorý v tomto smere funguje podotkol, že o žiadostiach občanov 

o pridelenie alebo nepridelenie parkovacích miest a tiež rozhodnutia vydáva Magistrát mesta 

Košice. Mestská časť vydáva len stanovisko, ktoré nie je záväzné, a nie je záväzné ani pre 

cestný správny orgán, ktorý vydáva rozhodnutie. Keďže nevie, ako presne znela predmetná 

sťažnosť, pravdepodobne bola vyhodnotená ako neopodstatnená, resp. podaná na nesprávny 

orgán. Záleží na posúdení z právneho hľadiska a ak by v budúcnosti k niečomu došlo, 

samozrejme prebehne komunikácia s verejnosťou. Dodal, že mestská časť sa snaží 

vysvetľovať správny postup.   

JUDr. Balážová: Uviedla, že sťažnosť bola posúdená v zmysle zákona podľa obsahu, a išlo 

zrejme o podnet. Zákon hovorí o tom, že každé jedno podanie sa posúdi podľa obsahu, teda aj  

podanie pána Križiana bolo posúdené podľa obsahu a tak bolo aj odpovedané.  

Starosta: Povedal, že si pamätá námietku pána Križiana, že to nebolo posúdené ako sťažnosť, 

a po osobnom stretnutí s pánom Križianom to považoval za vysvetlené.    

Pán Križian: Povedal, že presne taxatívne uvádzal, že v zmysle zákona podáva sťažnosť 

a preto to nemohlo byť vyhodnotené ako podnet. Dodal, že podá podnet na prokuratúru. 

Zákon stanovuje, ako sa sťažnosť eviduje a následne ako sa postupuje.  

Starosta: Požiadal zamestnancov mestskej časti, aby zabezpečili stoličky pre verejnosť. 

Následne uzavrel bod slovo pre verejnosť. 

 

3. Správa Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na 

     sídlisku KVP za rok 2023    

Starosta: Otvoril bod programu rokovania, privítal mjr. JUDr. Jána Michalca – riaditeľa 

obvodného oddelenia a otvoril diskusiu k prerokovávanému bodu. Zároveň požiadal mestskú 

políciu, aby zasiahla, nakoľko pán Križian ruší rokovanie. Dodal, že pokiaľ chce pán Križian 

podať akýkoľvek dokument, aby  využil podateľňu a požiadal ho, aby nerušil rokovanie.  

p. Matoušek: Ako predkladateľ materiálu informoval, že správu predložil pán Michalco a  

prečítal stanovisko Komisie verejného poriadku, ktorá daný bod na svojom zasadnutí 

prerokovala a odporúča miestnemu zastupiteľstvu predložený materiál vziať na vedomie. 

mjr. JUDr. Ján Michalco: K správe ako prvé uviedol, že v roku 2023 nenastala žiadna 

mimoriadna udalosť a požiadal občanov, aby nekomunikovali cez sociálne siete, ale aby 

volali na tiesňové linky. Dodal, že je možné porovnávať len s predchádzajúcimi rokmi 

a s inými služobnými obvodmi. Skonštatoval, že minulý rok nedošlo k žiadnej mimoriadnej 
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udalosti vo forme násilného trestného činu v rámci mestskej časti, štatistické údaje, ktorými 

disponuje polícia nezahrňujú len sídlisko KVP, ale aj iné mestské časti v služobnom obvode. 

Teda stav násilných trestných činov je v podstate nulový. Majetková trestná činnosť je na 

podstatne nižšej úrovni, ako v iných služobných obvodoch. V súvislosti s hlásením 

akýchkoľvek prípadov požiadal občanov, aby neváhali zavolať číslo 158, a neriešili udalosti 

primárne na sociálnych sieťach. Dodal, že podnetmi sa polícia zaoberá. Veľa ľudí sa pýta 

ohľadom bezpečnosti cestnej premávky. V súvislosti s trestnou činnosťou aj štátna polícia aj  

hliadky obvodného oddelenia sú vysielané do iných obvodov. Teda v tomto smere opätovne 

vyslovil odporúčanie, aby občania neváhali zavolať na tiesňové linky, pretože v tomto prípade 

hrá veľkú úlohu čas. Ďalej uviedol, že dva roky po sebe má oddelenie najlepšie výsledky 

v rámci okresu čo sa týka bezpečnosti cestnej dopravy.  

Starosta: Povedal, že nakoľko dochádza k organizačným zmenám v rámci mestskej polície, 

bude potrebná súčinnosť so štátnou políciou. Je nemysliteľné, aby 22 000 obyvateľov sídliska  

KVP nemalo mestskú políciu a malo malú stanicu Obvodného oddelenia Policajného zboru.  

Dodal, že v rámci súčinnosti sa teší na spoluprácu.  

p. Tóth: Poďakoval za predloženú správu a dodal, že na Moskovskej ulici v ranných hodinách 

najmä pondelok pokiaľ na priechode pre chodcov stojí príslušník polície, každý vodič 

dodržiava rýchlosť a dáva prednosť. V opačnom prípade to tak nie je. Opýtal sa, či by bolo 

možné v tieto dni postaviť hliadku hlavne v čase silnej prevádzky.  

Starosta: Na doplnenie poslanca Tótha uviedol, že by bol veľmi rád, keby boli osadené 

stacionárne radary na Triede KVP aj Moskovskej ulici, nakoľko v týchto miestach je 

evidovaný problém s rýchlosťou hlavne vo večerných hodinách. Ak bude súčinnosť štátnej 

polície, pomôže aj obec. 

 

Do diskusie sa už nikto z prítomných neprihlásil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu na uznesenie.    

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

berie na vedomie   

Správu Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

KVP za rok 2023. 

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

        

4. Správa Mestskej polície Košice - stanice KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku  

     KVP za obdobie od 01. 07. 2023 do 31. 12. 2023           

Starosta: Uviedol ďalší bod programu rokovania a povedal, že predkladateľom materiálu je 

pán poslanec Matoušek a spracovateľom za mestskú políciu je veliteľ Mgr. Jozef Marcin. 

K bodu otvoril diskusiu.  

p. Matoušek: Informoval poslanecký zbor o tom, že Mestská polícia mesta Košice – stanica 

KVP prejde reorganizáciou. Stanica na KVP bude fungovať v trochu inom režime, ktorý by 

mohol priblížiť Mgr. Marcin. Dodal, že predloženým materiálom sa zaoberala na svojom 

zasadnutí Komisia verejného poriadku, ktorá prijala dve uznesenia. Následne prečítal 

uznesenia v znení:  Komisia verejného poriadku odporúča miestnemu zastupiteľstvu vziať na 

vedomie správu Mestskej polície Košice - stanice KVP podľa predloženého návrhu, ďalej 

Komisia verejného poriadku odporúča miestnemu zastupiteľstvu požiadať mestských 

poslancov o analýzu dôvodov obmedzenia činnosti Mestskej polície Košice – stanice  KVP so 

sídlom Cottbuská ulica č. 36 a zároveň vyjadriť nesúhlas s obmedzením činnosti tejto stanice. 

p. Boritáš: Uviedol, že z pozície predsedu komisie si dovolí uviesť, že správy oboch polícií 
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boli prerokované aj za prítomnosti pána Marcina, došli k záverom a jednohlasne členovia 

komisie odhlasovali uznesenia, ktoré prečítal zástupca starostu. Tiež požiadal o podporu 

týchto uznesení. Na záver prečítal uznesenie v znení: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti 

Košice - Sídlisko KVP a) vyjadruje nesúhlas s obmedzením činnosti Mestskej polície mesta 

Košice - stanice KVP so sídlom na Cottbuskej 36, 040 23 Košice, b) žiada poslancov 

Mestského zastupiteľstva v Košiciach zvolených za Mestskú časť Košice – Sídlisko KVP 

o predloženie uznesenia na najbližšom rokovaní mestského zastupiteľstva, ktorým       

požiadajú primátora mesta Košice o analýzu dôvodov obmedzenia činnosti Mestskej polície       

Košice - stanice KVP.  

Pán Ing. Juraj Komjáti: Povedal, že je zástupcom náčelníka mestskej polície. Dodal, že pán 

starosta bol na Rade starostov informovaný o činnosti mestskej polície. Uviedol, že 

nedochádza k obmedzeniu činnosti mestskej polície, výkon služby ako taký bude zachovaný 

v plnom rozsahu v rámci plného výkonu služby stanice mestskej polície KVP. Došlo 

k zníženiu počtu administratívnych miest z titulu odchodu do dôchodku výsluhových 

policajtov približne v počte 28. Nie je  náhrada, situácia sa rieši v rámci otvoreného kurzu. Je 

nedostatočný počet policajtov na doplnenie plného stavu. Ostáva zachovaná funkcia 

samostatnej hliadky na Luníku IX, v mestskej časti KVP denná aj nočná hliadková činnosť. 

Neznížila sa funkcia administratívy ako takej, tá bude fungovať na stanici Západ. Dodal, že 

bol pri vzniku stanice mestskej polície na KVP. Nie je to jediná stanica, ktorá sa zlučuje, 

nakoľko sa nedá naplniť počet tak, aby sa doplnili administratívne činnosti. Rozširujú sa 

kompetencie pri prerokovávaní objektívnej zodpovednosti v rámci plateného parkovania, bolo 

nutné zabezpečiť ďalšie administratívne miesta na riešenie správnych konaní, pretože je veľa 

správnych deliktov. Občan sa môže aj naďalej obracať na mestskú políciu na stanici Západ 

telefonicky, alebo v prípade prítomnej hliadky na stanici priamo na stanici Západ. Aj teraz pri 

výpadkoch hliadok na KVP bol zabezpečovaný výkon na stanici Západ, alebo výkon 

pohotovostnej jednotky. Teda k výpadku dochádzalo jednak z dôvodu zníženého počtu 

zamestnancov, k obmedzeniu výkonu ochrany občanov nedôjde. 

Starosta: Povedal, že teraz boli dané diametrálne odlišné informácie, aké obdržali mestskí 

poslanci. Hovorilo sa o zrušení stanice s tým, že dôjde k úspore 300 000 EUR v rámci 

zrušenia stanice na sídlisku KVP a sídlisku Ťahanovce. Zrušenie a obmedzenie vníma ako 

účelové, ako politickú objednávku mesta Košice. Vedenie mestskej polície bohužiaľ 

vykonáva politické objednávky vedenia mesta, čo považuje za neakceptovateľné. Uviedol, že 

už teraz sú problémy s mestskou políciou, čo chceme, aby ste riešili, neriešite a naopak, a to 

iniciatívne. Dnes sa napríklad stalo, že tridsať rokov parkuje služobné auto mestskej časti pred 

vchodom, je označené mestskou časťou, a dostalo papuču. Minulý týždeň tam stálo tri dni 

auto občana, bolo zasnežené, a dostal len lístok. Dnes auto mestskej časti riadne označené 

stálo 15 minút na vyhradenom mieste pred úradom a za 15 minút stihla hliadka dať papuču 

s odôvodnením, že nevedeli, že je to auto mestskej časti. Na otázku, že či policajt vidí 

nálepky, povedali, že také nálepky môžu mať všetci. Dodal, že sa bol pozrieť pred stanicu 

mestskej polície na KVP, neoznačené autá stoja na vyhradeným miestach. Opýtal sa, či takéto 

konanie je normálne. Či je to normálne, že príslušník mestskej polície neprejde pár metrov do 

kancelárie 1. kontaktu a nespýta sa, či je to auto mestskej časti. Keď voláme mestskú políciu, 

lebo autá stoja na priechode pre chodcov, na chodníkoch, vtedy sa mestská polícia vyhovára, 

že nemá kompetencie. Opýtal sa, či je to normálne, že keď starosta dostane pokutu, ľudia 

blízki mestskej polícii pošlú fotku jeho auta do novín, že na akom aute chodí starosta. Je to 

normálne, že hliadky chodia po mestskej časti a hovoria, že ich poslal starosta. Je to 

normálne, že zhodou okolností na ulici, kde bývam, mestská polícia pokutuje mojich susedov 

a vraví, že kvôli starostovi. Povedal, aby odkázal pánovi náčelníkovi Pavelčákovi, že ho 

verejne vyzýva na odstúpenie za zneužívanie funkcie náčelníka mestskej polície. Nie je to 

proti chlapom, ktorí si robia svoju prácu dobre, pán Marcin je čestný človek. Ale to, čo robí 

vedenie, to je hanba. Hovorí to s plnou vážnosťou pred všetkými. Povedal, že ako poslanec by 

tu predložený materiál neodhlasoval. Táto zmena mestskej polície je účelová. Už teraz nevie 
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polícia zabezpečovať úlohy, preto je reorganizácia mestskej polície zbytočná.  

p. Boritáš: Poďakoval Mgr. Marcinovi za poskytnutie nových informácií a dodal, že dostal 

prísľub, že činnosť mestskej polície, čo sa týka hliadok, sa nezmení, ostáva hliadková 

činnosť, ale to ešte neznamená, že súhlasíme s touto reorganizáciou, pretože celá 

administratíva sa presúva na Západ a ľudia, ktorí budú chcieť niečo riešiť, budú musieť 

chodiť osobne na stanicu Západ.  

p. Matoušek: Povedal, že si myslí, že organizačná štruktúra mestskej polície a jej zmena by 

mala byť prerokovaná na mestskom zastupiteľstve. Vidí, akou obštrukciou sa tvorila táto 

zmena, ktorá vznikla s tým, že treba na rovinu povedať, že sa nebude rušiť miesto riaditeľa 

danej stanice. Toto zrušenie stanice mestskej polície neprejde na mestskom zastupiteľstve. 

Dodal, že to vníma ako veľmi zlý krok. A čo sa udialo dnes, vníma ako akt, ktorý zbytočne 

vyvoláva napätie. Uviedol, že pozná skoro všetkých chlapov z mestskej polície, aj v rámci 

spolupráce na mnohých akciách, preto mu je ľúto, že sa takýmto spôsobom zahodí ich práca. 

Poznajú veľmi dobre toto sídlisko, často krát im bolo zabránené vykonávať prácu na základe 

svojho rozhodnutia. Dodal, že vníma prácu mestskej polície v poslednom období ako účelovo 

riadenú a podriadenú primátorovi a jeho príkazom, nevie sama kompetenčne rozhodnúť vo 

svoj prospech. Na druhej strane treba povedať, že sídlisko, ktoré má 22 000 obyvateľov a kde 

spadá aj Luník IX, si zaslúži mať stanicu mestskej polície. Na záver oznámil všetkým 

obyvateľom, že v prípade správneho deliktu tento bude riešiť Magistrát mesta Košice. Miesto, 

ktoré bolo doteraz označené mestskou políciou, nebude využívané. Zdôraznil, že je to 

obštrukcia mesta, ako zrušiť stanicu mestskej polície na KVP.   

Ing. Takáč, PhD.: Poďakoval Mgr. Marcinovi a zamestnancom na stanici mestskej polície za 

pomoc. Opýtal sa, že keď ako občan nájde pred obchodným centrom zaparkované autá na 

vyhradených parkovacích miestach, na ktorých bude napísané „len pre zákazníkov OC“ 

a nenájde za oknom lístok, či môže volať mestskú políciu a či tieto autá budú pokutované.  

Starosta: Opýtal sa, na základe akých dát sa rozhodlo o zrušení stanice na KVP 

a v Ťahanovciach. Túto otázku položil aj náčelníkovi, ktorý povedal, že na príkaz primátora 

mesta Košice.   

Pán Ing. Komjáti: Povedal, že bolo podaných niekoľko oznámení, ktoré súviseli s únikom 

informácií zo stanice mestskej polície KVP. Žiadali sme mestskú časť o určenie dátumu, času, 

osôb, prípadne svedkov, ktorí túto informáciu interpretovali, aby bolo možné zakročiť voči 

zamestnancovi mestskej polície. Uviedol, že do dnešného dňa tieto informácie nemajú. Tiež 

povedal, že žiadali o poskytnutie dôkazov. Nebude tlmočiť stanovisko vedenia mesta Košice, 

pretože o návrhu organizačnej zmeny budú rozhodovať poslanci na rokovaní mestského 

zastupiteľstva. Čo sa týka výkonu služby a dnešného incidentu tak, ako to preniklo na 

verejnosť, nie je možné rozhodovať za každého policajta. Informácia o priebežnej kontrole 

pred miestnym úradom prišla z miestneho úradu. Povedal, že uvedené vozidlo nie je označené 

ako mestská časť KVP, ale ako sídlisko KVP. Ani jedna mestská časť nemá nejakým 

spôsobom štandardizované označenie vozidiel. Dodal, že je to osobné zlyhanie policajta, a to 

nielen v kroku, že si nevšimol označenie, ale aj zle vyhodnotil celú situáciu. Selektívne 

k porušeniu došlo v prípade jedného vozidla, ostatné vozidlá na chodníku si nevšimol. 

Bohužiaľ mestskí policajti pri výkone služby pri ozname nemôžu selektívne vyberať jedno 

vozidlo. Tiež povedal, že mestskí policajti nevyberajú selektívne porušenia, ktoré súvisia 

s osobou starostu, alebo osobou zástupcu starostu. Svoju činnosť vykonávajú na základe 

oznámení občanov, alebo svojej hliadkovej činnosti. Nie je pravdivá informácia, že policajt 

konal na základe nariadenia vedenia mesta a náčelníka mestskej polície, ako to bolo 

prezentované. Táto informácia nie je pravdivá, policajt pri výkone služby konal sám na 

vlastnú zodpovednosť. A keď situáciu zle vyhodnotia, je to na ich vlastnej zodpovednosti. 

Opýtal sa, či to myslí vážne, že takto chce prezentovať činnosť mestskej polície, že pokyn 

išiel od primátora alebo náčelníka. Tiež povedal, že dvadsaťosem rokov robí túto robotu, 

snaží sa nepodliehať politickým tlakom, pretože každý v rámci výkonu verejnej služby chce 

nejakým spôsobom prispieť k ochrane verejného poriadku. Niekde sa musí urobiť zákonná 
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hranica. Dodal, že zriaďovateľom mestskej polície je mesto Košice a nie mestská časť. 

Uviedol, že všetky požadované dáta budú poskytnuté na rokovaní mestského zastupiteľstva. 

Na záver povedal, že bol pri vzniku stanice mestskej polície na KVP, je mu veľmi ľúto, že sa 

situácia takto rieši. Ale ochrana ľudí bude zachovaná tak, aby obyvatelia nepocítili zníženie 

počtu policajtov vo výkone služby.  

Starosta: Teda ak správne chápe, policajt iniciatívne prišiel pred miestny úrad, dal papuču 

jedinému referentskému vozidlu mestskej časti, ktoré je označené symbolmi mestskej časti 

aj oficiálnym logom, nevšimol si na tabuli tri metre od neho, že na tomto mieste môžu 

parkovať vozidlá s povolením mestskej časti a neprišiel sa spýtať.   

p. Horenský: Uviedol, že tu boli vyrieknuté skutočnosti, ktoré až príliš evokujú to, že nejde 

o náhodu. Opýtal sa, či kandidoval pán Pavelčák v minulých voľbách v koalícii so súčasným 

pánom primátorom.  

p. Matoušek: Keďže pán Pavelčák je veliteľom Mestskej polície mesta Košice, sú to priam 

neprípustné veci v rámci morálneho hľadiska, aby človek, ktorý kandidoval v jednej línii 

s primátorom, sa potom stal šéfom mestskej polície. Povedal, že v rámci svojho postavenia  

zneužíval veci, ktoré boli prebrané na iných zastupiteľstvách. Treba sa nad tým zamyslieť a 

osobne si myslí, že mestská polícia si sama vykopáva hrob a mala už dávno prejsť 

reštrukturalizáciou. Momentálne v rámci Operačného programu Slovensko boli vyhlásené 

rôzne bezpečnostné výzvy, mestská polícia v rámci mesta, pokiaľ vie, nepodala zatiaľ žiadny 

projekt na čerpanie finančných prostriedkov na zlepšenie bezpečnostnej situácie v rámci 

mesta Košice. Vníma to ako veľmi neprofesionálnu vec. Peniaze ležia na stole, treba zdroje 

čerpať. Tiež uviedol, že  v rámci pochôdzok policajtov a v rámci hliadok nie je možné, aby 

zabezpečili bezpečnosť. Kamerové systémy, ktoré by veľmi pomohli všetkým mestským 

častiam, sú v nedohľadne a sú riešené pomalým krokom. Myslí, že v rámci tejto operatívy by 

zjednodušilo prácu aj vykonávanie určitých úkonov. Vyzval občanov, ktorí majú nejaký 

problém, aby volali na telefónne číslo 159 a hlásili každý problém.   

 

V diskusii sa už nikto nehlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

   

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh Ing. Lukáša Boritáša. 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a)  vyjadruje  

nesúhlas s obmedzením činnosti Mestskej polície mesta Košice – stanice KVP so sídlom 

na Cottbuskej 36, 040 23 Košice   

b)  žiada 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Košiciach zvolených za Mestskú časť Košice - 

Sídlisko KVP o predloženie uznesenia na najbližšom rokovaní mestského zastupiteľstva, 

ktorým požiadajú primátora mesta Košice o analýzu dôvodov obmedzenia činnosti 

Mestskej polície Košice – stanice KVP.  

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie   

Správu Mestskej polície Košice - stanice  KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku KVP za 

obdobie od 01. 07. 2023 do 31. 12. 2023.          
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Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 9, proti 1, zdržalo sa 2, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
5. Informatívna správa o zrealizovaných komisiách pre výberové konania za obdobie od 

01. 12. 2023 do 31. 12. 2023    

Starosta: Otvoril v poradí piaty bod programu rokovania a na úvod povedal, že zasadali dve 

komisie a to pre výber dodávateľa na predmet zákazky Elektronické stravovacie karty pre 

zamestnancov mestskej časti a pre výber dodávateľa na predmet zákazky Aktualizácia PD -

zníženie energetickej náročnosti budovy miestneho úradu. K bodu rokovania otvoril diskusiu.  

 

Keďže do diskusie sa nikto z prítomných neprihlásil, starosta ju uzavrel a návrhová komisia 

prečítala návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

Informatívnu  správu  o  zrealizovaných  komisiách  pre výberové  konania  za  obdobie od  

01. 12. 2023 do 31. 12. 2023. 

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

6. Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 

     december 2023 

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a otvoril diskusiu k nemu.  

p. Matoušek: Informoval, že daným materiálom sa na svojom zasadnutí zaoberala Finančná 

komisia, ktorá odporúča predložený materiál vziať na vedomie. 

 

V diskusii nikto z prítomných nevystúpil, starosta diskusiu ukončil a slovo dal návrhovej 

komisii, aby prečítala návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP   

berie na vedomie   

Informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie december 2023.   
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

7. Kontrola plnenia uznesení 

Starosta: Otvoril bod programu kontrola plnenia uznesení a uviedol, že predkladateľom 

materiálu je zástupca starostu Ing. Roman Matoušek. K bodu otvoril diskusiu.  

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

a)  zaraďuje uznesenia z XI. rokovania miestneho zastupiteľstva zo dňa 13. 12. 2023 a z  
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    predchádzajúcich rokovaní miestneho zastupiteľstva takto: 

    - k splneným úlohám uznesenia č. 46, 98/b, 101, 104, 107/b, 116, 121, 122                                                              

    - k úlohám v plnení uznesenia č.180, 181/b, 351, 18, 55, 66, 75/b, 93, 103, 106, 117, 118,  

      119   

b)  berie na vedomie     

 informáciu o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva podľa predloženého návrhu. 

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

8. Správy o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - kontrola č. 12, 

13/2023, č. 1/2024                                               

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a slovo udelil predkladateľovi materiálu 

kontrolórovi mestskej časti Ing. Ladislavovi Takáčovi, PhD., LL.M., MPA, DBA.  

Ing. Takáč, PhD.: Povedal, že poslanecký zbor obdržal pomerne rozsiahly materiál, ktorý sa 

týka troch kontrol. Dodal, že posledná kontrola nebola zaradená do plánu kontrolnej činnosti,  

je to však nová kontrola, ktorá vyplýva zo zákona, keďže došlo od 1. novembra k zmene 

zákona o majetku obcí. V zmysle zákona je kontrolór povinný vykonať kontrolu prevodu 

všetkého nehnuteľného majetku za predchádzajúci kalendárny rok. Táto kontrola bude  

zverejnená na úradnej tabuli mestskej časti. Ku kontrole dodal, že žiadny majetok nebol 

prevedený. Zákon nehovorí o tom, ako v takomto prípade postupovať, preto je z procesného 

hľadiska kontrola spustená, konštatuje sa, že nedošlo k predaju nehnuteľností a následne sa 

kontrola ukončuje. Najdôležitejšia a najkomplexnejšia je Kontrola príjmov, výdavkov 

a finančných operácií za I. polrok 2023, neboli v nej zistené žiadne pochybenia. Skonštatoval, 

že mestská časť vykonáva všetky procesné úkony týkajúce sa finančných operácií v súlade so 

zákonom účelne, hospodárne a efektívne. V Kontrole vybraných nájomných zmlúv boli 

vybraté dve prevádzky v budove miestneho úradu, v tomto prípade nedošlo k žiadnym 

pochybeniam, či už zo strany povinnej osoby, teda mestskej časti ako prenajímateľa alebo zo 

strany nájomcov.   

Starosta: K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu.  

                 

V diskusii nebol nikto z prítomných prihlásený, starosta ju ukončil a slovo dostala návrhová 

komisia k predneseniu návrhu na uznesenie.    

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia:  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
berie na vedomie 

a)  Správu kontrolóra Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP pod označením 12/2023 

- Kontrola vybraných nájomných zmlúv  

b)  Správu kontrolóra Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP pod označením 13/2023 
- Kontrola príjmov, výdavkov a finančných operácií za I. polrok 2023  

c)  Správu kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP pod označením 1/2024 
- Kontrola prevodov nehnuteľného majetku obce.  

         
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

  
9. Správa o kontrolnej činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
     za rok 2023           

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a slovo dal predkladateľovi materiálu kontrolórovi 

mestskej časti Ing. Ladislavovi Takáčovi, PhD., LL.M., MPA, DBA.  
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Ing. Takáč, PhD.: Informoval poslanecký zbor, že správa vyplýva zo zákona, ktorá  

faktograficky popisuje všetky vykonané kontroly, konštatuje, či došlo k pochybeniam zo 

strany povinnej osoby a či bola správne vykonaná náprava.  

Starosta: K bodu programu otvoril diskusiu.  

 

Keďže do diskusie sa nikto nehlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu, aby 

prečítala návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
berie na vedomie 
Správu o kontrolnej činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2023. 
     

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
10.  Informácia o aktuálnom finančnom stave Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

Starosta: Uviedol bod programu rokovania s tým, že by chcel prítomný poslanecký zbor a tiež 

verejnosť informovať o súbore šetriacich opatrení, ktoré mestská časť musí prijať vplyvom 

vzniknutej situácie. V posledných rokoch dala zabrať pandémia, vojna na Ukrajine, prílev 

utečencov, potom energetická kríza. Mestská časť sa s týmito skúškami vysporiadala so cťou 

a pomohla najmä našim občanom. Nestihli sme sa otriasť a čelíme ďalšej kríze, ktorá sa nás 

bezprostredne dotýka. Oslabuje sídlisko KVP zvnútra aj zvonka a má dopad na životy 

občanov, zamestnancov úradu, nás volených funkcionárov. Je to smutné a aj nepochopiteľné, 

keďže som aj poslancom mesta Košice, že do tejto krízy nás dostalo práve mesto Košice a na 

kolená nás zráža primátor mesta Jaroslav Polaček. Ten, ktorý by mal držať mestské časti 

pohromade a zabezpečiť, aby napredovali, robí momentálne pravý opak. Nehovorí sa mi to 

ľahko a je to asi jedna z najťažších vecí, s ktorou som sa stretol v komunálnej politike, 

v ktorej som napriek mladému veku už pätnásť rokov. Ako viete, naša mestská časť je 

aktuálne v zlej finančnej situácii a to nie našou vinou, ale v dôsledku nevyplatenia 

podielových daní od mesta Košice. Od októbra do decembra 2023 sme dostali od mesta 

Košice na vykonanie všetkých kompetencií mesačne 58 000 EUR. Peniaze neboli v plnej 

výške uhradené napriek uzneseniu mestského zastupiteľstva o rozpočte, ktoré primátor 

podpísal. Krátenie peňazí od štátu je podľa môjho názoru v rozpore so štatútom o meste 

Košice. Tridsať rokov sa v meste nestalo, aby mestské časti nedostali peniaze od štátu od 

mesta. Nikto z primátorov si to nedovolil. Veľmi dobre viete, že naša mestská časť 

nerozhadzuje peniaze, nerealizuje nezmyselné projekty, konáme zodpovedne a šetríme, kde sa 

dá aj za cenu nepopulárnych rozhodnutí. Už v roku 2023 poslanci schvaľovali tzv. krízový 

rozpočet, ktorý obsahoval viaceré šetriace opatrenia. Medzi nimi bolo aj zníženie 

poslaneckých odmien a odmeny zástupcu starostu, za čo vám opätovne ďakujem, lebo ste 

našli politickú odvahu, aj keď sa to dotýkalo priamo vás. Boli ste medzi prvými, kto prišiel 

s takýmto rozhodnutím. Vaše poslanecké odmeny sú oveľa nižšie, ako v iných mestských 

častiach. Naivne som veril, že pôjdeme príkladom Magistrátu mesta Košice. Nestalo sa tak, 

mesto odmieta reálne šetriť a vyberá si svoje chýbajúce peniaze v podstate od mestských 

častí. Aktuálna finančná situácia sa dotýka nás všetkých, riešenie je v nedohľadne a pre pána 

primátora je rok 2023 podľa jeho slov ukončený. Preto sme nútení predstaviť vám súbor 

viacerých opatrení, ktoré musíme prijať, ak chceme udržať našu mestskú časť pri živote 

a chceme, aby sa tieto opatrenia čo najmenej dotkli našich obyvateľov. Mrzí ma to hlavne 

kvôli občanom nášho sídliska a zamestnancom úradu, ktorí si naozaj nezaslúžia to, čo sa deje, 

pretože robia všetko pre to, aby sa tu žilo lepšie. Títo zamestnanci pre mestskú časť zohnali 
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viac peňazí a priniesli rozvoj tejto mestskej časti. Urobím naozaj všetko, čo je v mojich silách, 

aby v konečnom dôsledku na to nedoplatili naši zamestnanci alebo naši občania a aby im bolo 

dané to, čo je im teraz odopreté. Pretože oni nemôžu za to, čo je dané svojvôľou jedného 

človeka. Chcel by som vás vyzvať v tomto bode a aj v ďalších bodoch, ktoré budete 

schvaľovať, že ak máte prípadné návrhy, ako pomôcť sídlisku, sú vítané. Na úrade sme 

pripravili dvadsaťtri opatrení, ktoré nie sú príjemné, ale sú nevyhnutné na to, aby sme 

zachovali mestskú časť a jej budúcnosť, lebo verím, že tento tím, ktorý sa tu posledných päť 

rokov zišiel napriek rôznym postojom a nezhodám, dokáže fungovať efektívne a prináša 

výsledky. Ja ako starosta prijímam opatrenia, niektoré z nich budú ako súčasť schvaľovania 

rozpočtu a niektoré ako samostatné časti. Od 01. 02. 2024 úrad Mestskej časti Košice - 

Sídlisko KVP prijíma v mzdovej oblasti tieto opatrenia: 

- od 01. 02. 2024 je pozastavené vyplácanie platu starostu na dobu neurčitú, 

- od 01. 02. 2024 je skrátená odmena zástupcu starostu z 800 EUR na 400 EUR do doby 

pominutia finančných problémov, 

- odmeny poslancov na rok 2024 sú v rozpočte na úrovni 53 % oproti minulému rozpočtu, 

- platy zamestnancov sú rozpočtované na 90 % napriek povinným navýšeniam, preto budú 

úväzky zamestnancov od 01. 02. 2024 krátené na 80 %, čo znamená obmedzenie služieb 

pre občanov, zamestnanci dostanú 80 % mzdy a vykonajú 80 % práce, 

- budeme končiť vo štvrtok o 12:30 hodine, v piatok bude úrad zatvorený, 

- odmeny zamestnancov boli na rozdiel od magistrátu v roku 2023 vyplatené vo výške nula 

EUR, pre rok 2024 sú rozpočtované na 0 EUR, 

- prevádzkové výdavky energie na rok 2024 sú v rozpočte pokryté na 80 % skutočnej 

spotreby na základe splátkových kalendárov, 

- údržba budov je vo výške 10 000 EUR, máme havarijný stav na budove úradu, prasknuté 

potrubie, a havarijný stav je aj na Bauerovej ulici, kde zateká strecha,  

- reprezentačný fond je v roku 2024 znížený na 100 EUR, 

- výdavky na marketing v roku 2023 boli 1500 EUR, v roku 2024 budú vo výške 100 EUR, 

- participatívny rozpočet nebude, pozastavujeme aj realizáciu projektov z minulého roka, 

tým dôjde k úspore 40 000 EUR, 

- občasník KVaPka obmedzujeme na dve vydania ročne, usporíme 3 600 EUR, 

- podujatia v oblasti kultúry sú pozastavené s výnimkou tých, ktoré boli zazmluvnené v roku 

2023 a kde by nám hrozil súdny spor, ak by sme ich obmedzili, 

- športové ihriská a ich údržba je obmedzená na cca 4 000 EUR,  čo je zníženie o viac ako 

50 %, 

- v Podniku služieb KVP dochádza k zníženiu 243 500 EUR na 180 000 EUR, požiadavka 

bola 360 000 EUR, 

- súvislé opravy ciest, údržba a vodorovné dopravné značenie zníženie z 15 000 EUR na 

6 500 EUR, 

- zimná údržba v roku 2023 bola vo výške 73 000 EUR, čo je výrazne lacnejšie, ako zimná 

údržba v meste Košice, napriek tomu na rok 2024 rozpočtujeme 60 000 EUR, 

- nakladanie s odpadovými vodami v roku 2024 bude 1 000 EUR, 

- znižovanie znečisťovania, a to nákup vreciek na psie exkrementy klesne na 500 EUR, teda 

platí, že budú vydané posledné vrecká, ktoré máme na sklade, 

- výdavky v Dennom centre pre našich dôchodcov sú vo výške 2 300 EUR, mzdy pre vedúce 

klubov sú pokryté na dva mesiace, potom im budeme nútení dať výpovede,  

- kancelárske potreby klesnú z 5 000 EUR na 2 400 EUR, tonery na 480 EUR, 

- ochranné pomôcky na 240 EUR, 

- Mládežnícky parlament na 100 EUR na tento rok, 

- starostovské auto nemám, vodiča nemám, mám tridsaťročné insígnie, ktoré sú zhrdzavené, 

nové stoja 300 EUR, talár nosím po predchodkyni, 

- dotácie v kompetencii starostu na rok 2024 sú nula EUR. 

Ako vidíte, žiadne výdavky nie sú v rozpočte vykryté na 100 %. Dovolím si teda tvrdiť, že 
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priestor na ďalšie šetrenie znamená zánik mestskej časti a samosprávy ako takej. Tieto 

opatrenia nie sú ľahké pre nikoho z vás, ale sú nevyhnutné pre naše prežitie. Našim a mojim 

cieľom je osobne sa vyhnúť nútenej správe, do ktorej sme hnaní rozhodnutiami mesta Košice, 

udržať našu mestskú časť, zachovať služby pre občanov. Osobne mi to nie je príjemné a plne 

si uvedomujem, o aké vážne opatrenia ide. Preto som chcel v prvom rade začať od seba, lebo 

si vážim, čo všetci robia. Zároveň by som vás chcel informovať o tom, že sme vykonali 

všetko, čo bolo v našich silách, aby sme právne bránili naše nároky. Výsledok predbežného 

opatrenia z Okresného súdu z Banskej Bystrice, ktorý vydal platobný rozkaz mestu Košice na 

úhradu 221 042 EUR, už máme. Mesto Košice avizovalo, že sa odvolá, verím však 

v spravodlivosť, že budeme úspešní. Rovnako konáme v ďalších právnych krokoch, tzn. 

podnet na právne prešetrenie možného porušenia povinnosti pri správe cudzieho majetku, 

zneužívanie právomoci verejného činiteľa, neplnenie povinnosti verejného činiteľa zo strany 

primátora mesta Košice. Budeme sa brániť aj naďalej a využijeme všetky právne prostriedky 

na to, aby sme hájili záujmy občanov, pretože občania žijúci na KVP boli poškodení 

svojvoľným konaním primátora mesta Košice. Porovnateľné mestské časti, ktoré z programu 

FAST CARE dostali približne rovnakú sumu 330 000 EUR ako KVP, boli krátené o 118 000 

EUR, naša mestská časť o 221 000 EUR. Keď som sa pýtal, na základe akého kľúča to bolo 

určené, nebolo mi odpovedané. Dúfam, že túto krízu spoločne prekonáme a budeme ešte 

silnejší. Zvyknem hovoriť, že rozbúrené more robí skúsených námorníkov. V týchto ťažkých 

časoch musím povedať, že mi je cťou, že som na tej lodi spolu s vami, cítim tu silu posádky 

a cítim, že ideme tým rozbúreným morom. Chcem poďakovať všetkým, ktorí to chápu a tiež 

za veľkú podporu, ktorú ste mi poslali. Naozaj si cením všetky podporné komentáre a správy. 

Za seba urobím všetko pre to, aby som bol ako starosta dobrým lídrom v týchto ťažkých 

časoch. Ďakujem za vašu podporu. 

Následne k bodu rokovania otvoril diskusiu. 

p. Matoušek: Povedal, že daným bodom sa na svojich zasadnutiach zaoberali Finančná 

komisia a Komisia kultúry, športu a mládeže, ktoré odporúčajú vziať predložený materiál na 

vedomie. Ako predseda Finančnej komisie musel skonštatovať, že mestská časť sa skoro 

dostala do nútenej správy. Pomohla náhoda, poslanecký zbor schválil kontokorentný úver. 

Nie je predsa normálne, že dvadsiateho deviateho neviete, či prídu peniaze, a nedôjdu 

deviateho januára. Ako majú poslanci vykonávať mandát, ktorý získali od občanov. Dodal, že 

má pocit, a asi hovorí za všetkých poslancov, že poslancom bolo ubraté právo hájiť záujmy 

obyvateľov a rozvíjať toto sídlisko. Myslí si, že to isté právo patrí aj starostovi, ktorý bol 

právoplatne zvolený viac ako 6 000 hlasmi a v Košiciach dokonca s najväčším počtom hlasov, 

a je mu upierané právo na to, aby vykonával svoj mandát v plnej výške a  s  plnými 

kompetenciami, ktoré boli schválené rozpočtom v apríli 2023 v meste Košice a kde zákon 

jednoznačne hovorí, že rozpočet je záväzný. Avšak stále dochádza k porušeniu zákona. 

Orgány ako mestské zastupiteľstvo a primátor sú si rovnocenné, ale má pocit, že niekto 

nepochopil danú myšlienku, snaží sa presadzovať len svoje ciele a bráni vo vykonávaní 

poslaneckých mandátov. Samozrejme tak ako každý jeden človek, bude sa brániť spolu 

s ostatnými kolegami, ktorí vyjadrujú absolútny nesúhlas s konaním pána primátora a pridali 

sa k podaniam v rámci sídliska KVP. V týchto kritických časoch poslanecký zbor plne 

podporuje pána starostu, aj preto sami dali návrh pánovi starostovi na zníženie odmien. 

Napriek tomu všetkému sa rozhodol nevyplácať si svoj plat, aby sa mestská časť nedostala do 

nútenej správy. Výsledkom toho je krok, ktorý je nepopulárny a ktorý bude schvaľovaný 

v ďalšom bode, a to je čerpanie úveru, ktorým sa vykryje daná strata. Neznamená to, že 

o tieto peniaze nebude mestská časť bojovať. Na záver dodal, že ako predseda Finančnej 

komisie na sídlisku KVP a predseda Finančnej komisie na meste urobí všetko pre dosiahnutie 

cieľa. 

p. Pach: Povedal, že z prítomných poslancov je možno služobne najstarší. Slová, ktoré zazneli 

z úst pána starostu aj pána zástupcu starostu sa veľmi ťažko počúvajú  a za svoju poslaneckú 

činnosť nepočul také ťažké slová. Mesto Košice prešlo rôznymi ťažkými obdobiami za čias 
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pána Schustera mesto bolo zadlžené, prerábala sa Hlavná ulica. Ale to, čo sa udialo teraz, 

každý chápe, že možno aj mesto Košice je v ťažkej finančnej kríze, ale nikdy sa nestalo to, čo 

teraz, teda neoprávnené, neavizované, nie správne krátenie podielových daní pre jednotlivé 

mestské časti. Ako už bolo spomínané, niektorým mestským častiam boli podielové dane 

doplatené, ale má pocit, že pri rozdeľovaní a krátení bola použitá záhadná konštanta. Krátenia 

daní neboli absolútne avizované dopredu, mestská časť s krátením nepočítala. Pani ekonómka 

na úrade mala veľmi ťažké sviatky. Naozaj takýto rozpočet poslanecký zbor ešte 

neschvaľoval. Hrozí naozaj až nútená správa - nevie, či všetci vedia, čo to znamená, teda že 

sídlisko KVP bude riadiť poverený pracovník mesta Košice. Najviac ho mrzí, že ako jediná 

mestská časť, okrem malých, má kompetencie, ktoré ešte za čias starostu pána Rusnáka 

dostala táto mestská časť, a to správu zelene, zimnú údržbu a iné. Tieto kompetencie si 

mestská časť po celé roky vykonávala výborne. Nie je pravda, že ceny za kosenie sú vyššie 

ako ceny mesta. Z tohto pohľadu ho mrzí, že siahame aj na peniaze Podniku služieb, ktorý pár 

rokov funguje, mysleli sme, že bude lepšie fungovať. Ale negatívnu úlohu v tom zohral aj 

štát, od ktorého Podnik služieb očakával väčšiu podporu pri zamestnávaní pracovníkov. Tento 

podnik je na hrane prežitia a pritom naozaj vykonáva služby, ktoré občan vidí ako prvé. Verí, 

že kríza pominie, je teraz ťažko povedať kedy. Záverom povedal za seba a verí, že aj za 

ostatných poslancov, že podporuje kroky mestskej časti, ktoré vykonáva za účelom získania 

nevyplatených finančných prostriedkov. Peniaze, ktoré prišli naviac boli investované do 

výstavby parkovísk, súvislých opráv ciest, chodníkov a inej údržby. Pokiaľ by mestská časť 

vedela, že nebude mať tri mesiace vyplatené podielové dane, určite by niektoré veci začala 

riešiť skôr. Dodal, že podporuje všetky kroky za účelom vrátenia finančných prostriedky 

mestskej časti.  

Ing. Takáč, PhD.: Povedal, že bol poslancom dve volebné obdobia. Keďže úväzok kontrolóra 

nie je možné upraviť, dohodol sa s pánom starostom a požiadal právne oddelenie, aby mu 

pripravilo darovaciu zmluvu. Považuje to za solidárne gesto so všetkými aj zamestnancami 

úradu. 

Ing. Michalus: Povedal, že vždy sa snažil robiť pre túto mestskú časť na ľubovoľnej funkcii 

najlepšie ako vedel. Momentálne je riaditeľom a konateľom Podniku služieb KVP. Uviedol, 

že situácia je kritická a či to má vôbec zmysel. Pred dvoma rokmi podnik dal prácu 

dvadsiatim piatim zamestnancom, zdalo sa to málo na množstvo práce. Momentálne 

zamestnáva podnik osem ľudí. Opýtal sa či sa dá takto pracovať? Chápe, že sú problémy 

v meste, ale postup mesta Košice spadol až na Podnik služieb KVP. Podnik zamestnáva ľudí, 

sú to živitelia rodín, tiež sú to väčšinou ľudia, ktorí sa veľmi ťažko vedia uplatniť na trhu 

práce. Sú to marginalizované skupiny a zdravotne postihnutí. Opýtal sa, či im má zajtra 

povedať, že nemajú chodiť do roboty? Preto apeluje na samosprávu mestskej časti KVP a 

samosprávu mesta Košice, že táto situácia sa musí dať riešiť. Situáciu treba riešiť, lebo príde 

máj a sociálne siete budú plné otázok, kedy sa začne kosiť. Podotkol, že sa pýtal v mestských 

firmách, či je tam takýto stav, bol nemilo prekvapený, že nie. U nich šetrenie znamená to, že 

nemajú prijímať nových ľudí do zamestnania a nemajú robiť investície. Snaží sa poukázať na 

realitu. Dodal, že ak bude schválený rozpočet, prosí starostu a zamestnancov mestskej časti, 

že je potrebné začať riešiť objem prác.   

Starosta: Opýtal sa Ing. Michalusa, či je pravdivý výrok, že Správa mestskej zelene kosí 

lacnejšie ako Podnik služieb a či mesto Košice má lacnejšiu zimnú údržbu ako mestská časť 

KVP.  

Ing. Michalus: Odpovedal, že nevie porovnávať nakoľko neovláda ceny Správy mestskej 

zelene. Správa mestskej zelene dáva prácu externým firmám vo veľmi veľkom objeme, ceny 

sú dohadované samostatne. Za štyri roky nenašiel ani jednu faktúru alebo zverejnený údaj, 

kde by mestská zeleň kosila lacnejšie na m² ako Podnik služieb KVP. Vyplýva to 

z poskytovanej štátnej dotácie na mzdy zamestnancov, teda je to výhoda. Ak mestská zeleň 

kosí lacnejšie ako Podnik služieb KVP, nech to dokáže, a zoberie slová späť. Dodal, že 

neovláda každú faktúru mestskej zelene. Čo sa týka zimnej údržby, rád by vedel, ktorá 
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mestská časť robí ručnú zimnú údržbu za takú cenu, ako Podnik služieb KVP. Mestská časť 

má najlepšie očistené chodníky a cesty v meste. Dodal, že nevie, kto vypúšťa také zlomyseľné 

reči. 

Starosta: Prítomný je pán starosta mestskej časti sídliska Ťahanovce a poslanec mesta Košice  

pán Ihnát - poslanecký zbor vyjadril všeobecný súhlas s jeho vystúpením.  

Pán Mgr. Ing. Ihnát: Uviedol, že je starosta Mestskej časti Košice - Sídlisko Ťahanovce 

a zároveň mestský poslanec. Dodal, že v takejto situácii je aj sídlisko Ťahanovce, dlh mesta 

činí 126 000 EUR. Kompetencie, aké má sídlisko KVP, Ťahanovce nemajú, lebo mestské 

podniky vykonávajú túto činnosť a prácu. Sídlisko Ťahanovce je v tej istej situácii, ale 

jednoducho sa nevzdá. Preto sa pridali ku KVP, podali trestné oznámenie a dohľad na 

prokuratúru. A pridala sa aj mestská časť Staré mesto. Doplnil, že ich samospráva nepodala 

akurát žalobu.  

Starosta: Opýtal sa prítomných poslancov, či je všeobecný súhlas k udeleniu slova pani 

Šipošovej. Zaznel všeobecný súhlas k udeleniu slova.  

Pani Šipošová: Ako radový občan sídliska KVP sa poďakovala za informácie, aj za návrh 

riešenia, je to veľké gesto. Zníženie platov nevykryje výpadok podielových daní. Povedala, že 

videla platobný rozkaz na doplatenie podielových daní. Je informovaná o krátení podielových 

daní všetkým mestským častiam aj to, že mesto Košice bolo dofinancované, ale tieto 

podielové dane ďalej mestským častiam neposunulo. Všimla si tiež sústredený tlak mestských 

častí voči svojvoľnému jednaniu pána Polačeka. Opýtala sa, či by nebolo dobré, aby spoločne  

všetky mestské časti podali žalobu voči mestu. Platobný rozkaz síce je vydaný, mesto sa 

odvolá, ale dokedy budeme čakať? Ďalej sa opýtala, či je možné percentuálne vyhodnotiť, 

o koľko boli krátené podielové dane pre jednotlivé mestské časti, pretože vníma veľké osobné 

antipatie pána Polačeka voči predstaviteľom mestskej časti. Ako občan je ochotná ísť na 

rokovanie mestského zastupiteľstva a spýtať sa, prečo boli sídlisku KVP krátené podielové 

dane. Ako radový občan môže akurát vyjadriť podporu. Bytostne sa situácia dotýka 

obyvateľov sídliska, ak sa budú rušiť služby pre občanov, podujatia pre deti a starých ľudí 

a pod. Poďakovala za gesto, ale znížené platy zamestnancov nepokryjú chýbajúce financie. 

Dodala, že nemá dosah na to, aby získala všetky informácie. Mesto bolo dofinancované, ale 

peniaze neposunulo ďalej mestským častiam v tom objeme, ako malo. Opýtala sa, či vedia 

mestské časti vyvinúť spoločný tlak na mesto a primátora Polačeka.  

Starosta: Uviedol, že mesto malo výpadok na podielových daniach 3,1 mil. EUR, ale dostalo 

peniaze na financovanie energetickej krízy vo výške 1,7 mil. EUR, na konci roka dostalo od 

štátu podobne ako všetky obce okrem mestských častí 1,9 mil. EUR na vykrytie výpadkov. 

Teda nie je pravda, že mesto Košice bolo za rok 2023 v takej finančnej strate, aby nevedelo 

vyplatiť tieto peniaze. Problém je v tom, že nie všetky mestské časti sú v problémoch. Tri 

mestské časti dostali finančné prostriedky v plnej výške, ostatným malým mestským častiam 

boli peniaze krátené zhruba o 4 %, veľkým mestským častiam boli prostriedky krátené zhruba 

o 15 %. Na rozdiel od našej nemajú kompetencie, a sú mestské časti, ako napr. Sever, ktorá 

dostala z programu FAST CARE 1 milión EUR, mesto jej zobralo 118 000 EUR, takže boli 

v pluse, Staré mesto dostalo 1 milión EUR, z toho mali krátené 118 000 EUR, teda stále sú 

v pluse. Ale u nás je problém v tom, že naša mestská časť dostala 330 000 EUR a z toho bolo 

krátené 220 000 EUR. Dodal, že všetky informácie vie sprístupniť.  

p. Matoušek: Informoval, že disponuje III. zmenou rozpočtu, ktorá bola podľa neho anti 

datovaná, lebo je zverejnená k 21. 12. 2023. Uviedol, že všetci zamestnanci mu dajú za 

pravdu, že 29. 12. 2023 nikto nepovedal, že peniaze budú alebo nebudú poslané. V rámci toho 

vidí, že zo štátneho rozpočtu boli poskytnuté transfery a granty na vykrytie výdavkov 

spôsobených s negatívnymi dôsledkami inflácie v roku 2023 s tým, že 1 mil. EUR bol 

presunutý na DPMK. Uznesenie, ktoré mestskí poslanci schválili na zastupiteľstve a ktorým 

žiadali o doplatenie finančných prostriedkov v rámci podielových daní, ktoré primátor aj 

podpísal, znamená právnu istotu pre mestské časti. Napriek tomu primátor toto uznesenie 

nevykonal, a finančnú čiastku, z ktorej mali byť vyplatené prostriedky, presunul na DPMK. 
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Ako povedal pán starosta, v rámci toho dostal peniaze na vykrytie energie vo výške 1,7 mil. 

EUR, z ktorých nebola mestskej časti posunutá ani časť. Na druhej strane treba povedať, že 

mestské časti dostávali v predchádzajúcich rokoch tzv. transfery, ktorých sa vzdali v rámci 

získanej finančnej pomoci FAST CARE, tieto prostriedky neboli rozdelené pre všetky 

mestské časti rovnomerne, ale podľa vykonávanej pomoci Ukrajine. Povedal, že KVP získalo 

cca 300 000 EUR. Dodal, že si  dobre pamätá, že keď nastala kríza na Ukrajine, ako primátor 

povedal, nech pomáhajú mestské časti. Dokonca veľa kolegov sa zúčastnilo na 

dobrovoľníckych akciách. Preto ho mrzí situácia, ktorá nastala. Je potrebné šíriť informáciu, 

lebo sa domnievame, že primátor neoprávnene siahol na financie mestských častí a zasiahol aj 

do výkonu poslaneckých mandátov.     

  

Do diskusie sa už nikto nehlásil, starosta ju ukončil a návrhová komisia predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
berie na vedomie 
Informáciu o aktuálnom finančnom stave Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP. 
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

11. Informácia k prevádzke Komunitnej kaviarne KVP 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a povedal, že poslanecký zbor obdržal tri 

alternatívy riešenia. Uviedol, že Komunitná kaviareň bola prevádzkovaná Podnikom služieb 

KVP. Zámerom bolo oddeliť starostlivosť o sídlisko od podnikateľskej činnosti a vytvoriť 

samostatnú spoločnosť. Ako vyplynulo z diskusie v predchádzajúcom bode bola táto aktivita 

zastavená, kaviareň je momentálne zatvorená. Keďže občania sa dopytujú, je potrebné vedieť, 

ako ďalej.  K bodu programu otvoril diskusiu. 

p. Matoušek: Povedal, že daným bodom sa na svojom zasadnutí zaoberala Komisia kultúry, 

športu a mládeže, ktorá odporúča schváliť Alternatívu 2 uvedenú v návrhu na uznesenie. 

Predložil procedurálny návrh o hlasovaní o Alternatíve 2 na základe dohody väčšiny 

poslaneckého zboru.   

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
schvaľuje  
procedurálny návrh o hlasovaní o Alternatíve 2 v tomto bode programu rokovania.  
    

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

p. Koszoru: Doplnil, že daným bodom sa zaoberala aj Komisia výstavby, dopravy a životného 

prostredia, ktorá odporúča miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť uznesenie vo 

variante č. 2 tak, ako bolo dohodnuté. Súčasne poznamenal, že bol proti tomu, aby sa 

zriaďovala táto s. r. o., ale bola schválená väčšinou ako pokračovanie Komunitnej kaviarne, 

ktorá predtým pôsobila pod Podnikom služieb KVP. Je najrozumnejšie dočasne kaviareň 

zatvoriť, kým prídu ďalšie peniaze na spustenie jej prevádzky. Osobne by bol rád, keby 

kaviareň dokázala fungovať ďalej pod Podnikom služieb KVP, a 10 000 EUR by sa 

investovalo tam, kde je to potrebné, napr. do Podniku služieb KVP. 
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Starosta: Uviedol, že tých 10 000 EUR by tak isto spotreboval Podnik služieb KVP. Dodal, že 

náklady na založenie sú 250 EUR, základné imanie 5 000 EUR bolo investovaných do tovaru.   

p. Koszoru: Povedal, že 5 000 EUR sa dá vložiť naspäť a potom tých 5 000 EUR je ďalšia 

investícia do Podniku služieb KVP,  ktorá by mohla a nemusela byť.  

          

Keďže do diskusie sa už nikto neprihlásil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu, 

aby prečítala návrh na uznesenie.    

    

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
súhlasí 
s návrhom na dočasné zatvorenie Komunitnej kaviarne a s jej následným prevádzkovaním ako 
samostatnej obchodnej spoločnosti až do času, keď finančná situácia mestskej časti umožní jej 
založenie, pričom vzhľadom na aktuálnu neistotu nie je možné presne predvídať termín 
znovuotvorenia.  

     

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
12.  Participatívny rozpočet - návrh na pozastavenie realizácie          

Starosta: Uviedol ďalší bod rokovania a na úvod povedal, že už na konci roka boli vyhlásené 

projekty. Žiaľ v súčasnej situácii nie je možné, aby ako štatutár podpísal zmluvy, aby došlo 

k realizácii projektov. Dodal, že sa zastavuje tento ročník, ktorý je vyhodnotený. Ak by 

dodatočne došlo k vyplateniu peňazí, participatívny rozpočet bude v priebehu roka spustený. 

Tiež informoval, že zároveň v septembri mestská časť vyhlasuje ďalšie kolo, v prípade 

nepriaznivej finančnej situácie k tomu nedôjde. Ročná úspora je 40 000 EUR. Priznal, že ho 

to mrzí voči obyvateľom, ktorí si dali námahu a predložili pekné projekty. Akonáhle by sa 

situácia zlepšila, mestská časť bude mať snahu, aby projekty boli realizované tak, ako boli 

obyvatelia zvyknutí. K bodu programu otvoril diskusiu.  

p. Matoušek: Informoval, že daným materiálom sa zaoberala Finančná komisia a Komisia 

kultúry, športu a mládeže, ktoré odporúčajú materiál schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

V diskusii nebol nikto z prítomných prihlásený, starosta ju ukončil a slovo dostala návrhová 

komisia k predneseniu návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje  

návrh na pozastavenie projektu participatívneho rozpočtu v roku 2024 a súčasne na 

pozastavenie realizácie víťazných projektov z roku 2023 podľa predloženého návrhu.  
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
13.  Opatrenia pre Podnik služieb KVP na rok 2024 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a povedal, že opatrenia súvisia s tým, čo už bolo 

diskutované. Požiadavka Podniku služieb bola pre tento rok na úrovni 360 000 EUR, je to 

nárast o 15 000 EUR mesačne oproti roku 2023. Tieto peniaze nie sú dostatočné na to, aby sa 

udržala taká úroveň služieb, na aké sú obyvatelia zvyknutí. Znie to logicky, ak je menej 

peňazí, bude aj menej služieb. Znamená to zníženie počtu kosieb, orezov stromov, zníženie 

zimnej ručnej údržby na nevyhnutné minimum, zníženie ručného pozberu kamienkov po 
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zimnej údržbe na nevyhnutné minimum, zníženie hrabania lístia a následného nakladania s 

biologickým odpadom na nevyhnutné minimum. Opäť platí, že je problém vykryť náklady na 

základné fungovanie. Toto vie mestská časť Podniku služieb poskytnúť, v prípade, že sa 

situácia zlepší, finančné prostriedky budú doplatené. Dodal, že je potrebné si uvedomiť, že 

výkony, ktoré robil Podnik služieb za minulý rok sú na úrovni 40 % - 50 %.  

K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu. 

p. Koszoru: Povedal, že je to dopad, ktorý ho mrzí najviac, lebo toto budú obyvatelia cítiť 

najviac. Treba sa pripraviť na to, ako bude sídlisko vyzerať, určite je to zlý dopad aj na 

majiteľov psov, ktorí si platia daň za psa.    

p. Ivanecká: Uviedla, že už niekoľko rokov kosí pred blokom, kde býva, je to vynikajúca vec 

a myslí si, že občania na sídlisku by sa tiež mohli pripojiť. Požiadala občanov o pomoc.  

Starosta: Samozrejme, tak sa žilo niekedy, pomoc občanov bude vítaná. 

 

Do diskusie sa nikto z prítomných neprihlásil, preto ju starosta ukončil a návrhová komisia 

prečítala návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP   

schvaľuje 

obmedzenie výkonov Podniku služieb KVP s. r. o., r. s. p. na pozemkoch a majetku zverených 

do správy Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP, konkrétne : 

- zníženie počtu kosieb zo 4 na 2-krát ročne,  
- zníženie orezov stromov z 200 na 100,  
- zníženie zimnej ručnej údržby na nevyhnutné minimum, 
- zníženie ručného pozberu kamienkov po zimnej údržbe na nevyhnutné minimum,  
- zníženie hrabania lístia a následného nakladania s biologickým odpadom na nevyhnutné 

minimum. 
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
14.  Vydávanie občasníka Kvapka v roku 2024 

Starosta: Otvoril ďalší bod programu rokovania s tým, že opäť platí, že je to jedno 

z úsporných opatrení. Tohto roku by vyšli dve čísla, a to v júni a decembri, len tlačené čísla 

bez online verzie. Uviedol, že ho osobne mrzí, lebo Kvapka bola vysoko hodnotená aj 

v rebríčku Transparency international. Ak sa situácia zhorší, nebude vychádzať vôbec.  

p. Matoušek: Finančná komisia a Komisia kultúry, športu a mládeže sa na svojom zasadnutí 

zaoberali týmto bodom programu rokovania a odporúčajú materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

p. Koszoru: Uviedol, že ako bývalého člena Redakčnej rady ho to mrzí, lebo Kvapka sa 

posunula ďalej, ale je prekvapený, že v súčasnom stave vydávanie nebolo zrušené celkom, ale 

boli ponechané dve čísla, tie znamenajú 6 000 EUR. A za tie peniaze sa môže urobiť nejaký 

výkon. Dodal, že nechce znevažovať Kvapku, nakoľko je to skvelé informačné médium, 

pretože je presvedčený, že obyvatelia, ktorí nepoužívajú internet, majú problém dostať sa 

k informáciám. Na druhej strane sa pýta, či je pre ľudí dôležitejšie, či budú mať napr. 

pokosené. Preto toto uznesenie nemôže podporiť. Ale rozumie kolegom, ktorí sa na to 

pozerajú tak, že ak peniaze prídu, navýši sa Podniku služieb a Kvapka bude v zálohe. Dodal, 

že je to pre neho trochu pomýlená logika, keď prídu peniaze, treba riešiť Podnik služieb 

a potom Kvapku.  

p. Tóth: Opýtal sa, či bude aj volebná Kvapka. Dodal, že nesúhlasí s pánom 

poslancom Koszoru, súhlasí s tlačenou verziou, ale na druhej strane treba viac využívať 
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elektronickú verziu.  

Starosta: Treba si uvedomiť, že všetky opatrenia schvaľuje poslanecký zbor, teda ak má 

poslanecký zbor návrh na nejaké opatrenia, treba ich predložiť, schváliť a úrad to vykoná. 

Kvapka je vždy vydaná v tlačenej forme, aj v PDF forme a zverejnená na webovej stránke. Čo 

sa týka volebných čísel, čakajú nás viaceré voľby a v prípade, že štát, ktorý financuje náklady 

na voľby, prispeje aj na vydanie tlačovín, tak Kvapku vydáme. Informácie bude mestská časť 

komunikovať len cez internetovú stránku a sociálne siete. 

 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, starosta ju uzavrel a slovo dal návrhovej komisii 

k predneseniu návrhu na uznesenie.     

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje  

obmedzenie počtu vydávaných čísel občasníka KVaPka v roku 2024 z pôvodného počtu 4 na 

nový počet 2 v tlačenej a online verzii podľa predloženého návrhu.  
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 11, proti 1, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
15.  Kultúrne a športové podujatia mestskej časti v roku 2024 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a uviedol, že sa zastavujú všetky podujatia pre 

obyvateľov sídliska okrem podujatia Street art festival - Creative streets, na ktorý mestská 

časť získala externé zdroje financovania. Keďže je to záväzok z minulého roka a zmluva je už 

podpísaná, v prípade zrušenia podujatia by hrozili sankcie. Druhým podujatím sú 

novorodeniatka, v tomto prípade sa črtá partner, ale ak nedôjde k podpisu zmluvy 

s partnerom, ani toto podujatie sa neuskutoční. Tretím podujatím, ktoré je možné vykonať a 

ktoré nestojí žiadne financie, sú zbierky. Teda všetky ostatné podujatia sú zastavené. Pre 

zaujímavosť, 80 % obyvateľov Košíc žije na sídliskách, mesto Košice nevykonáva žiadnu 

kultúrnu činnosť alebo len v obmedzenom rozsahu, ako napr. šarkaniádu. Teda 95 % 

kultúrnych podujatí zabezpečuje mestská časť. K bodu otvoril diskusiu. 

p. Matoušek: Predniesol stanoviská komisií, ktoré sa týmto materiálom zaoberali - Finančná 

komisia a Komisia kultúry, športu a mládeže, odporúčajú miestnemu zastupiteľstvu materiál 

schváliť podľa predloženého návrhu.   

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju ukončil a návrhová komisia predniesla návrh na 

uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje  

pozastavenie realizácie všetkých kultúrnych a športových podujatí mestskej časti v roku 2024 

s výnimkou podujatia Street art festival - Creative streets, na realizáciu ktorého mestská časť 

získala externé zdroje financovania, podľa predloženého návrhu. 

 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

16.  Stanovisko k návrhu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024 

Starosta: Otvoril bod programu stanovisko k návrhu rozpočtu a slovo odovzdal  
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spracovateľovi a predkladateľovi materiálu - kontrolórovi mestskej časti Ing. Takáčovi, PhD., 

LL.M., MPA, DBA. 

Ing. Takáč, PhD.: Povedal, že poslanci obdržali stanovisko kontrolóra k návrhu rozpočtu. 

Uviedol, že určité riziká sú. Tento rozpočet je bez rozvoja pre obec s tým, že kapitálový 

rozvoj je  len na  základe  predchádzajúcich rokov.  Mzdové prostriedky sú rozpočtované na 

90 %, energie, voda, stočné do 80 %. Uviedol, že sa pýtal po obciach a samosprávach na 

Slovensku, mestská časť je asi jedna z posledných samospráv, ktorá financuje rozvoj mestskej 

časti z prebytku hospodárenia bežného rozpočtu a z rezervného fondu. Je najvyšší čas 

uvedomiť si, že ak chce mestská časť robiť do budúcna nejaké investičné akcie, je potrebné 

zobrať  investičný  úver  tak,  ako to  robia  všetky  okolité  samosprávy. Je  to  rarita,  že  

k 30. 09. 2023 má mestská časť dlh nula eur. Každý, kto pracuje s eurofondami vie, že 

v určitom momente je potrebný určitý objem peňazí na zafinancovanie,  pretože kým príde 

refundácia, trvá to niekoľko mesiacov. V správe kontrolóra č. 10/2023 je uvedené, 

kontokorentný úver na Skatepark bol splatený v júni. Bohužiaľ dnes je situácia iná a to 

z dôvodu výpadku podielových daní, preto bolo potrebné čerpať kontokorentný úver. 

Povedal, že apeluje na poslancov, lebo je len otázka času, kedy táto situácia dopadne aj na 

ostatné mestské časti, že je potrebné navýšiť podielové dane na obyvateľov tak, ako je 

uvedené v stanovisku k rozpočtu. Zároveň pre mestské časti, ktoré majú špecifické 

kompetencie, je potrebné navýšiť tie financie, ktoré sú určené pre tieto špecifické 

kompetencie. Z dôvodu týchto kompetencií sa to sídliska KVP dotýka najviac, iné mestské 

časti, ktoré tieto kompetencie nemajú, ušetria na mzdách. Všetky riziká sú popísané 

v stanovisku kontrolóra. Na záver dodal, že odporúča schváliť rozpočet po zapracovaní 

pripomienok poslaneckého zboru. 

Starosta: K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu.    

 

Keďže do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu, aby 

prečítala návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie   

Stanovisko k návrhu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024. 
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

17.  Návrh rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024 a roky 2025, 2026 

Starosta: Uviedol ďalší bod programu rokovania a povedal, že predložený materiál prešiel 

rokovaním komisií. Tiež uviedol, že za pôsobenie vo funkcii starostu je to najsmutnejší 

rozpočet. Bude veľký problém túto situáciu zvládnuť po radikálnych škrtoch, keďže nedošli 

peniaze od mesta Košice. V podstate platí, že splatenie kontokorentného úveru vo výške 

300 000 EUR bolo plánované na koniec roka. V návrhu rozpočtu je zapracované aj schválenie 

investičného úveru, ktorým by sa splatil kontokorentný úver. V prípade, že poslanecký zbor 

sa rozhodne tento úver nepodporiť, mestská časť bude v strate 300 000 EUR a automaticky 

ako štatutár musí vyhlásiť nútenú správu a odovzdať riadenie mestskej časti mestu Košice. 

Požiadal poslanecký zbor o schválenie úveru. Povedal, že ho mrzí, že do 30. 09. 2023 mestská 

časť nemala žiadne úverové zaťaženie, teraz je to okolo 11 % a to kvôli tomu, čo urobil 

primátor mesta Košice. Následne odovzdal slovo spracovateľke materiálu Ing. Háberovej, 

vedúcej ekonomického oddelenia.    

Ing. Háberová: Informovala, že v rámci výdavkov došlo k radikálnemu škrtaniu. Je dôležité 

povedať, že podielové dane boli počítané vo výške 62 EUR na obyvateľa, je to menej ako 
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v minulom roku. Nevieme, ako sa budú tieto dane vyvíjať. Ostatné príjmy sú rozpočtované na 

úrovni, aká bola skutočnosť minulého roku. Kapitálové príjmy sú vo výške 57 000 EUR, 

v rozpočte sú zapracované príjmy z Košického samosprávneho kraja na Skatepark a iné 

finančné výpomoci, bez nich by bol rozpočet na úrovni 1 500 000 EUR. V rámci výdavkov 

došlo k výrazným obmedzeniam, mzdy sú na úrovni 90 %, odmeny poslancov išli na úroveň 

53 %, tiež všetky dohody sú okresané na minimum, k tomu sú adekvátne napočítané odvody. 

Čo sa týka tovarov, finančné prostriedky klesli skoro o 100 000 EUR, sú zazmluvnené 

výdavky z minulých rokov, bez ktorých nevieme fungovať. Je potrebné platiť poplatky za 

kamerové  systémy na verejných priestranstvách. Tieto veci je potrebné zabezpečiť, ani tie nie 

sú vykryté v plnej výške, len na úrovni 70 % - 80 %. Čo sa týka kapitálových výdavkov je 

tam Skatepark vo výške príjmu z Košického samosprávneho kraja, tiež 59 000 EUR na 

projektové dokumentácie. Sú to výdavky, ktoré prešli z minulého roku, teda rozpracované 

investičné akcie, ktoré je potrebné ukončiť. V rozpočte je 10 000 EUR na spoluúčasť pre 

eurofondy. V rámci finančných operácií mestská časť spláca leasing, naplánovaná je splátka 

úveru, ktorý bol na konci roka použitý v rámci bežných výdavkov, keďže to zákon 

umožňoval.  

Starosta: K prerokovávanému bodu programu otvoril diskusiu.   

p. Matoušek: Uviedol, že návrhom rozpočtu sa na svojom zasadnutí zaoberala Finančná 

komisia, Komisia výstavby, dopravy a životného prostredia a tiež Komisia kultúry, športu 

a mládeže a odporúčajú miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť materiál podľa 

predloženého návrhu. 

p. Koszoru: Povedal, že by mu nedalo v tejto krízovej situácii hlasovať proti tomuto návrhu 

a to len kvôli jednej položke, o ktorej rozprával v minulosti o Kvapke. Tento rozpočet je 

veľmi krízový. Za ostatných deväť rokov pôsobenia v tejto samospráve takýto rozpočet 

nevidel. Dodal, že aj z toho dôvodu dnes rozpočet podporí, tiež aj spomínaný úver, ktorý je 

potrebný na to, aby mestská časť dokázala naďalej fungovať aspoň v nejakých okresaných 

možnostiach.  

Súčasne požiadal o zaznamenanie do zápisnice, že tento rozpočet podporuje s výhradou voči 

položke KVaPka  (§ 9 ods. 18 Rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva).   

 

V diskusii už nikto z poslancov nevystúpil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu 

o prednesenie návrhu na uznesenie.    

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a) schvaľuje   

rozpočet Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2024 podľa predloženého návrhu 

b) berie na vedomie   

rozpočet Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na roky 2025, 2026 podľa predloženého 

návrhu. 
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

18. Overovacia štúdia Grunty_2.2 - žiadosť o stanovisko MČ k investičnému zámeru na 

sídlisku KVP a v MČ Myslava 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a diskusiu k nemu.  

p. Matoušek: Povedal, že Komisia výstavby, dopravy a životného prostredia odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a neschváliť stanovisko k investičnému zámeru 

Grunty_2.2 podľa predloženého návrhu z dôvodu hustoty funkcie bývania a nedostatku 

funkcie občianskej vybavenosti. Dodal, že ostatné komisie sa daným materiálom nezaoberali.  
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p. Koszoru:  Uviedol, že tento bod prerokovávali na komisii a to z dôvodu, že je tam viac 

premenných, členovia komisie sa zhodli na tom, že tak, ako bolo uvedené v uznesení, tento 

investičný zámer nepodporia a je potrebné zaoberať sa ďalej touto lokalitou. K tomu zámeru 

bude zvolaná ďalšia komisia, na ktorej budeme diskutovať o tom, čo ďalej s touto zónou. 

Dôvodom je hlavne to, že v aktuálnom územnom pláne zóny Moskovská je na tomto mieste 

uvedená funkcia športovorekreačná a je tam ďaleko menšie percento zastavanosti. Tieto 

pozemky sú zväčša mestské. Ak by tento zámer prešiel, znamenalo by to, že mesto Košice, 

resp. mestskí poslanci by museli odhlasovať zmenu regulačného plánu a mesto Košice by 

muselo tieto pozemky dať na účel výstavby takéhoto zámeru. Dodal, že osobne sa s tým 

nemôže stotožniť, lebo sídlisko KVP je dosť kompaktné a plánovaná hustota v zámere je pre 

túto zónu vysoká. Je presvedčený, že takýto zámer, ak by sa realizoval, by priniesol 

obyvateľom problémy, čo sa týka kvality životného prostredia, došlo by k prehrievaniu 

oblasti, obyvatelia v tejto časti by prišli o zeleň, znížili by sa možnosti pre majiteľov psov na 

venčenie a tiež obratisko v tomto regulačnom pláne by v budúcnosti spôsobilo stratu 

parkovacích miest. Stratu parkovacích miest by mohol vytvoriť aj samotný objekt, keďže 

v zámere je plánovaná dosť vysoká hustota zástavby. Pokiaľ by parkovacia politika na 

sídlisku nebola zavedená, stále platí, že majiteľ nového bytu si parkovacie miesto môže 

a nemusí kúpiť. Dovtedy môže parkovať na verejných miestach, čo by situáciu v tejto oblasti 

KVP výrazne zhoršilo. Z toho dôvodu požiadal kolegov poslancov, aby návrh uznesenia tak, 

ako bol predložený miestnym úradom, nepodporili. Uviedol, že k tomuto regulačnému plánu 

je potrebné sa vyjadriť a za mestskú časť potom diskutovať s ÚHA.   

Ing. Balážová, PhD.: Povedala, že táto štúdia bola predložená na posúdenie s tým, že bola 

prerokovávaná na ÚHA. ÚHA následne investora odporučil na KVP za účelom odsúhlasenia 

zámeru. Keďže na meste sa pripravuje nový územný plán, tak je práve ideálna doba na to, aby 

boli nastavené podmienky pri jeho zmene, lebo nasledujúce zmeny sa môžu vykonať až 

o niekoľko rokov v rámci nového územného plánu. Teda je naozaj dôležité správne sa 

rozhodnúť. ÚHA čaká na stanovisko mestskej časti, až potom sa budú venovať 

zapracovávaniu našich podmienok do nového územného plánu.  

p. Matoušek: Podal procedurálny návrh na vystúpenie pána Mgr. Ing. Miloša Ihnáta v trvaní 5 

minút.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

udeľuje slovo  

pánovi Mgr. Ing. Milošovi Ihnátovi v trvaní 5 minút. 
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Pán Mgr. Ing. Miloš Ihnát: Povedal, že v liste ktorý dostal, bolo ešte za vedenia pána Rašiho 

napísané, že územie bude prekvalifikované na zeleň. Je to určitý signál, že sa niečo bude diať. 

Na statuse pána Koszoru videl vizualizáciu, zhodli sa, že je zavádzajúca, pretože tam nie je 

zakreslená ani jedna bytovka, len stromy a park. Bol príjemne prekvapený, že komisia, ktorá 

je iniciatívnym a poradným orgánom miestneho zastupiteľstva, sa na to takto pozerá. Dodal, 

že bol aj predsedom petičného výboru, keďže tu dlhé roky býval. Vizualizácia hovorí o parku, 

stromoch a kyslíkových trasách, čo by bolo dobré. Už v roku 2019 mal byť schválený celkový 

územný plán v Košiciach, avšak stále sa na ňom pracuje. Dodal, že bude  tiež rozhodovať 

o novom územnom pláne. Dotýka sa to priamo rohu Klimkovičovej ulice, môže to zabrať aj 

parkoviská. Zanedbateľný nie je ani rozvoj KVP, občania majú vedieť, čo ich čaká. 

p. Koszoru: Uviedol, že plocha pri Klimkovičovej ulici bola pri vizualizácii veľmi 

zavádzajúco zakreslená. V nej bol lesopark, avšak v pláne je občianska vybavenosť. Ak by sa 
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tam podľa územného plánu občianska vybavenosť postavila, tak by tam bol samý betón 

a asfalt. Ak by to bolo zakreslené korektne, dalo by to iný obraz o celkovej ploche. Bolo to od 

investora zavádzajúce. Treba poznamenať, že aj obyvatelia bytovky Paseo Grunty sú dotknutí 

týmto zámerom. V zámere to vyzerá tak, že im môžu zobrať parkovacie miesta a mali by prísť 

o vysadenú zeleň. Pre časť obyvateľov bytovky, ktorí bývajú smerom na sever by sa zhoršila 

kvalita bývania, lebo by pozerali priamo do telocvične. Zámer nie je dobrý, dodal, že z jeho 

pohľadu ho treba odmietnuť. Tiež povedal, že plocha je stále mestská a tak, ako povedala Ing. 

Balážová, je to veľké riziko, lebo takýto zámer môže vytvoriť predpoklad pre ÚHA na ďalšiu 

prácu a na zmenu územného plánu zóny Moskovská. Potom sa s tým už naozaj nebude dať 

nič robiť. Tiež to nemá žiadny finančný dopad na rozpočet mesta Košice. Akonáhle sú 

pozemky súkromné, územný plán sa veľmi ťažko upravuje, lebo tam vzniká finančný dopad 

na mesto. Teda ak by mesto zmenilo územný plán, majitelia by dali mesto na súd, ten by 

vyhrali a mesto by muselo platiť odškodné. Pozemky by ostali súkromné. Dodal, že mesto tak 

skoro nepristúpi k zmene funkcie na nižšiu, ktorá by znehodnocovala pozemok. Druhý 

problém je ten, že je to predpoklad aj pre realizáciu obratiska. Uviedol, že pred deviatimi 

rokmi v tejto miestnosti sedel, s ÚHA sa prerokovával územný plán zóny Moskovská, a bola 

to jedna z výhrad obyvateľov z vežiaku, ktorí nesúhlasili s obratiskom autobusov pod oknami. 

Aktuálne mesto na to peniaze nemá, toto obratisko nie je len záujmom mesta, ale je aj 

záujmom kraja. Druhá alternatíva je ešte menej reálnejšia, lebo je zakreslená na území 

myslavského urbariátu. Ak by sa schválila zmena územného plánu, vytvoril by sa predpoklad 

na  realizáciu tohto zámeru, takáto zmena by bola signálom pre mesto, že mestská časť súhlasí 

a mesto môže pozemok predať investorom. Mesto získa peniaze a môže ich použiť napr. na 

vybudovanie toho obratiska, ktoré je drahé, ale potom zrazu až také drahé nebude. Osobne si 

myslí, že to nie je dobré a zhorší to kvalitu bývania na Klimkovičovej ulici. Dodal tiež, že ho 

mrzí to, že mestská časť robí stretnutia s občanmi, snaží sa do stretnutí vniesť nejaký princíp 

participácie, a preferuje len akoby vlastné projekty. V minulosti mestská časť diskutovala 

s obyvateľmi aj o takýchto zámeroch a zmenách územného plánu. Teraz sa to nestalo. 

Povedal, že ako poslanci aj komisia sa o tom dozvedeli presne v deň, keď materiály boli 

zverejnené. Je to výrazný zásah do života obyvateľov mestskej časti a hlavne tejto lokality. 

Z minulosti sú skúsenosti, napriek tomu nebola k zámeru verejná diskusia, materiál prišiel do 

komisie na poslednú chvíľu a následne sa o ňom diskutuje na rokovaní miestneho 

zastupiteľstva. Mestská časť o tom neinformovala ani na svojom facebooku, ani na webovej 

stránke. Na záver dodal, že by bol rád, keby sa do budúcna o tejto téme otvorila diskusia  

v rámci participácie.  

p. Matoušek: Povedal, že materiál bol zaslaný štandardne podľa rokovacieho poriadku, teda 

deväť dní pred rokovaním. Dodal, že je možné podať návrh na prerušenie v tomto bode 

rokovania, vznikne tak ďalší priestor na diskusiu. Predložil tiež procedurálny návrh na 

udelenie slova pani Beáte Šipošovej.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

udeľuje slovo  

pani Beáte Šipošovej v trvaní 5 minút.  
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Pani Beáta Šipošová: Uviedla, že plne súhlasí s pánom Koszoru. Tiež hľadala materiály na 

webovej stránke mestskej časti a ako radový občan sa nevedela dostať k relevantným 

podkladom. Vyjadrila obavu z toho, že občan, aj keď je aktívny a chcel by sa vyjadriť 

k otázkam, ktoré sa týkajú kvality jeho života, tak nebude mať šancu, keďže sa k materiálom 
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nedostane. Dodala, že ani na stránke mesta Košice nebolo nič korektne zverejnené. Verí, že  

občanmi zvolení poslanci budú bojovať a pracovať v prospech ľudí, za čo im poďakovala. 

Požiadala nepodporiť úmysel predať pozemky developerovi na výstavbu.   

Starosta: Uviedol, že toto územie a tiež územie pred auto umyvárňou je zadefinované ako 

zeleň, a aj napriek tomu za päť rokov sa nič nezmenilo v územnom pláne. Tiež dodal, že 

mestská časť komunikuje s občanmi participatívne vtedy, keď je to nutné. S pánom 

Horenským sa zúčastnili na konferencii o participácii. Participácia neznamená to, že sa vždy 

každého pýta, ale pýta sa relevantného okruhu ľudí relevantnú vec v relevantnom čase. 

Samozrejme tie vizualizácie sú zavádzajúce, teraz v súčasnom štádiu developer predložil 

návrh, že na tomto území si vie niečo predstaviť. ÚHA oznámilo developerovi, že na tom 

území môže stavať to, čo je tam zadefinované, a ak chce niečo robiť, nech sa opýta mestskej 

časti a občanov. Tak, ako povedala Ing. Balážová v úvode, buď to odmietneme, alebo 

riskujeme, že tam schvália hocičo. Alebo si teraz môžeme zadefinovať veľmi jasné 

podmienky, a v tom je to stanovisko. Toto územie je prehustené. Teda nie sme v štádiu, že aj 

keď štúdiu poslanci schvália, tak sa bude stavať a keď štúdiu neschvália, nič sa nedeje. Je to 

rozhodnutie poslaneckého zboru. Ale nevytvárajme obraz, že toto je prvý krok, riešime to, 

ako majú tvorcovia pristúpiť k novému územnému plánu. Uviedol, že z toho dôvodu nebolo 

potrebné riešiť participáciu občanov.  

p. Koszoru: Povedal, že návrh uznesenia v znení „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti 

Košice - Sídlisko KVP schvaľuje stanovisko k investičnému zámeru výstavby polyfunkčného 

bytového domu so športovou a občianskou vybavenosťou v mestskej časti Sídlisko KVP po 

preštudovaní predloženej overovacej štúdie so zapracovaním výhrad“ vytvára podmienky na 

zmenu územného plánu podľa tohto investičného zámeru.  

p. Boritáš: Povedal, že na základe informácií, ktoré v tomto bode odzneli, predkladá 

procedurálny návrh na prerušenie rokovania o tomto bode s tým, že pokračovať sa bude na  

najbližšom rokovaní miestneho zastupiteľstva.  

Starosta: Z dôvodu technického problému prerušil rokovanie s päť minútovou prestávkou.  

Po ukončení prestávky konštatoval, že do diskusie sa nikto nehlási, ukončil ju a požiadal 

návrhovú komisiu o prečítanie návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh Ing. Lukáša Boritáša. 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje  

prerušenie diskusie o tomto bode s tým, že v diskusii sa bude pokračovať na najbližšom 

rokovaní Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP. 
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 9, proti 3, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                    Návrh bol prijatý.  

 

19.  Dokumentácia pre územné konanie stavby „DOMY NAD GRUNTOM“  

       - žiadosť o vyjadrenie Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

Starosta: Otvoril ďalší bod programu rokovania a diskusiu k nemu.  

p. Matoušek: Povedal, že materiálom sa na svojom zasadnutí zaoberala Komisia výstavby, 

dopravy a životného prostredia a odporúča miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť  

vyjadrenie mestskej časti.   

p. Koszoru : Povedal, že tento bod má pre neho dve roviny, a to, že či súhlasí s tým, že sa 

v danej lokalite stavajú rodinné domy, a to je jednoznačne nie. Nesúhlasil s tým v minulosti  

ani teraz. Pôvodný areál slúžil na niečo úplne iné, bol za výhodných podmienok predaný 

spoločnosti na niečo úplne iné. Súčasný majiteľ svoj pôvodný zámer nenaplnil, snaží sa to 

postupne meniť a urobiť z toho niečo, čo vynáša. Teda športovorekreačný areál, čo mu bolo v 

rámci zmien územného plánu umožnené. Druhá rovina je tá, že sa vyjadrujeme ku konkrétnej 
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dokumentácii, teda či je daná dokumentácia v poriadku, či sú k nej nejaké pripomienky. 

V uznesení sa píše, že máme výhradu hlavne voči tomu, že v rámci doplnkových funkcií sa 

tam stavajú rodinné domy, ktoré nie sú doplnkovou funkciou k športovorekreačnému areálu. 

ÚHA ako orgán, ktorý je zodpovedný za vykladanie územného plánu a tvorí regulácie, podal 

stanovisko v zmysle, že tieto domy sú doplnkovou funkciou a je v regulatíve stanovená na 19 

% plochy. Spolu to netvorí aktuálne ani 13 %. Je to v rozpore s tým, čo hovorí autorita 

v rámci územného plánu v meste Košice a nerozumie, že na základe čoho sa mestská časť 

dostala k tomu, že to nie je doplnková funkcia. Opýtal, sa, či je v regulatíve taxatívne 

uvedené, čo doplnková funkcia môže byť, alebo existuje nejaká technická dokumentácia 

alebo norma, na základe ktorej sa stanovuje, čo môže byť doplnková funkcia. Požiadal 

o vysvetlenie, pretože má problém podporiť toto uznesenie tak, ako je uvedené. 

p. Matoušek: Uviedol, že aj k predchádzajúcim bodom rokovania sa vyjadril mládežnícky 

parlament, ktorý neodporúča schváliť vyjadrenie k dokumentácii pre územné konanie 

„DOMY NAD GRUNTOM“.  

p. Pach: Uviedol, že z jeho pohľadu doplnkové funkcie môžu byť 19 % z celkovej plochy, je 

na posúdení, čo je doplnková funkcia. Myslí si, že doplnková funkcia športovorekreačného 

areálu je nejaké zázemie, napr. šatne, prezliekarne a iná infraštruktúra, ktorá pomáha 

občanom z dôvodu využitia tohto územia. Doplnkovú funkciu určite nespĺňajú drevo domy, 

ktoré sú tam naplánované. Dodal, že toto uznesenie podporí.  

p. Koszoru: Povedal, že určite má každý svoj názor, ale jeho zaujíma fakt. Je to stanovisko 

ÚHA, či úradu? Zaujíma ho, či je toto reálne problém s doplnkovou funkciou, alebo je to len 

domnienka.  

 

V diskusii z prítomných už nikto nevystúpil, starosta ju ukončil a slovo dostala návrhová 

komisia k prečítaniu návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
neschvaľuje   
vyjadrenie k dokumentácii pre územné konanie stavby „DOMY NAD GRUNTOM“: 

 

Mestská časť Košice - Sídlisko KVP po preštudovaní predloženej žiadosti o vydanie 

záväzného stanoviska k návrhu stavby podľa § 140 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom 

plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný zákon) v znení neskorších predpisov ku stavbe 

„DOMY NAD GRUNTOM“ na ulici Jána Pavla II., Košice nesúhlasí s výstavbou troch 

štvorizbových drevodomov v zložení stavebných objektoch: 

- SO 01.1 RD A1 

- SO 01.2 RD A2 

- SO 01.3 RD A3 

- SO 02 Elektrické NN rozvody 

- SO 03 Vodovod 

- SO 04 Kanalizácia 

- SO 05 Komunikácie a spevnené plochy 

podľa predloženej projektovej dokumentácie. Mestská časť Košice - Sídlisko KVP výstavbu 

rodinných domov nepovažuje za plochy športovorekreačného vyššieho vybavenia. Územie je 

postupne a podľa predloženej dokumentácie bude postupne zastavané samostatne stojacími 

rodinnými domami.  

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 10, proti 1, zdržalo sa 1, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
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20.  Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok  

       - Zateplenie budovy miestneho úradu 

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a povedal, ide o budovu miestneho úradu. Mestská 

časť sa uchádzala o externé finančné zdroje, projekt je pripravený, v minulosti na projekt  

poslanecký zbor vyčlenil finančné prostriedky. K žiadosti je potrebné formálne pripojiť 

uznesenie. K bodu rokovania otvoril diskusiu. 

p. Matoušek: Informoval, že členovia Finančnej komisie aj Komisie výstavby, dopravy 

a životného prostredia odporúčajú materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

Zároveň predložil poslanecký návrh na uznesenie v ktorom doplnil výšku celkových 

oprávnených výdavkov projektu 1 251 412,54 € s DPH.  

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu 

o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje  

a) predloženie Žiadosti o poskytnutie príspevku oprávneným žiadateľom Mestskou časťou 

Košice - Sídlisko KVP za účelom realizácie projektu s názvom „Zateplenie budovy 

miestneho úradu“, na základe Výzvy na podporu energetickej efektívnosti a využívania 

OZE vo verejných budovách v rámci programu: Program Slovensko vyhlásenej 

Slovenskou inovačnou a implementačnou agentúrou vo výške celkových oprávnených 

výdavkov projektu 1 251 412,54 € s DPH;  

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku;  

c) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mestskej 

časti.  
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

21.  Schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok - Skatepark KVP  

Starosta: Otvoril bod programu rokovania č. 21 a povedal, že projekt sa realizuje, bohužiaľ 

schválené peniaze od mesta Košice mestská časť nedostala, lebo primátor nepodpísal 

uznesenie. Preto je snaha opätovne získať externé finančné zdroje, aby sa znížila spoluúčasť 

mestskej časti. V priebehu mesiaca február bude podaná opätovná žiadosť, v priebehu mája 

očakávame výsledok. K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu. 

p. Matoušek: Prečítal stanoviská Finančnej komisie aj Komisie výstavby, dopravy a životného 

prostredia s tým, že členovia komisií odporúčajú materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

Zároveň predložil poslanecký návrh na uznesenie v ktorom doplnil výšku celkových 

oprávnených výdavkov projektu 628 866,53 € s DPH a výšku finančných prostriedkov  

92 989,94 € s DPH z rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na zabezpečenie 

spolufinancovania realizovaného projektu.  

p. Koszoru: Dodal, že 92 000 EUR je spolufinancovanie mestskej časti z jej rozpočtu.  

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju ukončil a slovo dostala návrhová komisia k prečítaniu 

návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
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schvaľuje  

a) predloženie Žiadosti o poskytnutie príspevku oprávneným žiadateľom mestskou časťou 

Košice -Sídlisko KVP za účelom realizácie projektu s názvom „Skatepark na KVP“, na 

základe výzvy Fondu na podporu športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 vo výške celkových oprávnených 

výdavkov projektu 628 866,53 € s DPH;  

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku;  

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške 92 989,94 € s DPH z rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a 

spolufinancovanie vo výške 190 000 EUR s DPH z rozpočtu Košického samosprávneho 

kraja, minimálne vo výške 30 % z celkových oprávnených výdavkov na projekt v súlade s 

podmienkami poskytnutia príspevku;  

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mestskej časti;  

e) zabezpečenie financovania prevádzky a udržateľnosti projektu minimálne 10 rokov po 

ukončení realizácie projektu. 
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 11, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

22.  Návrh na zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku komisií Miestneho   

       zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

Starosta: Uviedol v poradí ďalší bod programu rokovania a otvoril diskusiu k nemu. 

p. Matoušek: Informoval, že v rámci tohto bodu rokovali dve komisie, a to Finančná komisia 

a Komisia kultúry, športu a mládeže, ktoré odporúčajú materiál schváliť podľa predloženého 

návrhu.  

p. Koszoru: Povedal, že tento návrh na zmenu má niekoľko rovín. Prvá vyplýva z toho, že sa 

zmenila organizačná štruktúra, čo malo lepšie odrážať vzťah komisií k jednotlivým 

oddeleniam. Druhý rozmer je, že pán starosta z akéhosi dôvodu dostáva na rozdiel od 

prednostu kompetenciu na menovanie tajomníkov komisií. Povedal, že by skôr rozumel tomu, 

ak by to ostalo prednostovi, ktorý má na starosti riadenie miestneho úradu a má lepší prehľad 

o tom, ktorý zamestnanec vie vykonávať funkciu tajomníka. V prípade, ak prednosta nie je, 

alebo by tu nebol, tak pán starosta by mal túto kompetenciu. Ale je to v poriadku. Osobne mu 

prekáža exaktný výpočet toho, čo má byť v zápise komisie. Chýba mu, že ak nejaký člen 

komisie vysloví svoj názor, tak podľa tohto návrhu rokovacieho poriadku tam nebude 

zapísaný. Preto podal pozmeňujúci návrh na uznesenie v znení:  

„Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje pozmeňujúci návrh, 

ktorým sa v Rokovacom poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - 

Sídlisko KVP v článku 7, odstavci 1 pred vetu „Súčasťou zápisu je prezenčná listina členov 

komisie a ostatných prítomných“ dopĺňa „Každý člen komisie má právo požiadať, aby jeho 

názor, jeho stanovisko bolo zaznamenané v zápise z rokovania“.      

Starosta: Odpovedal, že sa nestíha čudovať, prerokúvajú sa tu drastické škrty v histórii 

mestskej časti a pán poslanec Koszoru rieši, či niekto zapíše názor do záznamu z komisie, keď 

o to požiada. Ak člen komisie alebo poslanec na rokovaní  povie, že chce mať niečo v zápise, 

tak to bude uvedené v zápisnici, a vždy to tak bolo. A po druhé, teraz je uvedené, že 

tajomníka komisie menuje prednosta, zmena je, že tajomníkov komisie menuje starosta. 

Opýtal sa, či si myslí, že prednosta, ktorý je vyberaný starostom a môže byť za päť minút 

odvolaný, pôjde proti starostovi? Je to len formálna vec, spraví to prednosta a starosta to 

podpíše. Diví sa, že ako miestni poslanci riešia takéto banálne veci. Opýtal sa, či si myslí, že 

keď tam bude prednosta, tak to bude lepšie? Povedal, že prezentuje prekrúcanie právd. V tejto 

krízovej situácii by čakal, že sa všetci zomknú a nečakal by podrazy.  

p. Koszoru: Dodal, aby sa všetko neospravedlňovalo krízovou situáciou. V krízovej situácii 
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podporil rozpočet, podporuje dôležité veci, ktoré mestská časť potrebuje. Rozumie 

aktualizácii rokovacieho poriadku komisií, pýtal sa, prečo nemohlo ostať na prednostovi 

menovanie tajomníkov komisií, ide o zbytočný mikro manažment. Či zmena rokovacieho 

poriadku v tejto krízovej situácii bola urgentná. A tiež sa opýtal, že ak niekto požiada, aby 

bolo niečo zaznamenané v zápise, prečo to nie je uvedené v tom výpočte? Tak keď je to 

samozrejmosť a riešia sa v zápise detaily, nech má každý právo uviesť do zápisu to, čo chce 

povedať. Je to banalita, preto upozorňujem, že takéto banality nie sú v poriadku.   

Starosta: Povedal, že o všetkom, čo je tu predložené, rozhoduje poslanecký zbor, ktorý to 

nemusí odhlasovať, alebo môže podporiť pána poslanca Koszoru. Dodal, že podľa neho je to 

zbytočná diskusia a strata času, zbytočné rozosievanie zla a robenie nepriateľov. Rozhodnutie 

je na poslaneckom zbore.  

p. Matoušek: Uviedol, že cieľom zmien rokovacieho poriadku je zefektívnenie práce komisií 

a priniesť trochu iný servis pre predsedov komisií, teda aby sa nemohli sťažovať, že majú 

málo času na študovanie materiálov, aby sa mohli poctivo pripravovať na zasadnutie.  

p. Koszoru: Zmena rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva a zmena rokovacieho 

poriadku komisií skracuje dobu na prípravu.   

p. Matoušek: Povedal, že v rámci pridelenej kompetencie pánom starostom má na starosti 

komisie a snaží sa prácu robiť čo najprecíznejším spôsobom. Tiež sa snaží, aby aj pridelení 

tajomníci s predsedami komisií maximálne komunikovali. Dodal, že pán poslanec Koszoru sa 

sťažuje, že má krátky čas na prípravu. Osobne si myslí, že tri dni na prípravu na zasadnutie 

komisie je úplne postačujúci čas.   

p. Koszoru: Povedal, že si môžu overiť, či v rokovacom poriadku je obmedzený počet 

vstupov. Tiež uviedol, že ak sú v pondelok zverejnené materiály a v utorok pošle pozvánku, 

vo štvrtok komisia nemôže byť. Bolo to preberané aj na komisii, preto sa uzniesli, aby sa 

zasadnutia komisií konali v utorok pred rokovaním miestneho zastupiteľstva. Sú dve komisie, 

ktoré preberajú najviac materiálov, a to Finančná komisia a Komisia výstavby, dopravy 

a životného prostredia. Ostatné komisie sa stretávajú pravidelne, nemajú preberať toľko 

bodov. Teda tieto dve komisie potrebujú dosť času na prípravu. A tiež v pondelok prebieha 

stretnutie poslaneckého zboru. Zasadnutie komisie, ktorej je predsedom, trvá aj dve hodiny. 

Na záver dodal, že sa kľudne vzdá pozície predsedu komisie.   

Starosta: Povedal, že za neho by to veľmi pomohlo situácii. 

p. Matoušek: Uviedol, že uznesením, ktoré bolo prijaté na včerajšom zasadnutí komisie,  

dostal komisiu do absolútnej kolízie. Bolo dohodnuté, že zasadnutie komisie sa uskutoční vo 

štvrtok a veľmi dobre vedel, ako boli podelené zasadnutia komisií. Dodal, že v rámci svojej 

kompetencie to bude riešiť. 

Starosta: Požiadal pána poslanca Koszoru, aby zvážil svoje vystúpenie. 

p. Koszoru: Povedal, že sa na tom nedohodli po zmene rokovacieho poriadku miestneho 

zastupiteľstva, dohoda na štvrtú hodinu bola pred zmenou. Na stretnutí poslancov som 

upozornil na to, že Komisia výstavby, dopravy a životného prostredia bude mať problém. 

Opýtal, sa, prečo si nedali hraničnejší termín na štvrtok a prečo všetci súhlasili, tie termíny sú 

šibeničné. Ale nebola dohoda po zmene rokovacieho poriadku.  

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu aby prečítala  

návrhy na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie – Poslanecký návrh pána Mariána Koszoru. 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje     
pozmeňujúci návrh, ktorým sa v Rokovacom poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 
Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP v článku 7, odstavci 1 pred vetu „Súčasťou zápisu je 
prezenčná listina členov komisie a ostatných prítomných“ dopĺňa „Každý člen komisie má 
právo požiadať, aby jeho názor, jeho stanovisko bolo zaznamenané v zápise z rokovania“.      
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Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 7, proti 0, zdržalo sa 5, nehlasoval 0                    Návrh bol prijatý.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje     

zmeny a doplnenia Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice - Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu so schváleným doplnením.     
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 9, proti 0, zdržalo sa 3, nehlasoval 0                    Návrh bol prijatý.  

 

23.  Interpelácie 

Starosta otvoril bod interpelácie. Keďže sa nikto z poslancov neprihlásil, starosta uzavrel 

tento bod rokovania. 

 

24.  Otázky poslancov 

Starosta: Otvoril bod otázky poslancov. Zo strany poslaneckého zboru nezazneli žiadne 

otázky, starosta ukončil bod rokovania otázky poslancov. 

 

25.  Rôzne 

Starosta: Otvoril bod programu rôzne a diskusiu k nemu.   

p. Adamčíková: Predložila poslanecký návrh na voľbu Dávida Budaia za člena - neposlanca 

Sociálnej a zdravotnej komisie.  

p. Matoušek: Predložil poslanecký návrh na voľbu Radoslava Blaška za člena - neposlanca  

Finančnej komisie.   

p. Koszoru: Predložil poslanecký návrh na voľbu pána Jána Bruzika za člena - neposlanca  

Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia.    

 

Keďže do diskusie v bode rôzne nebol nikto prihlásený, starosta ju ukončil a slovo dostala 

návrhová komisia k predneseniu návrhov na uznesenie, ktoré obdržala.  

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh pani Ivety Adamčíkovej.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP volí   

Dávida Budaia za člena - neposlanca Sociálnej a zdravotnej komisie.      
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka.   

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP volí   

Radoslava Blaška za člena - neposlanca Finančnej komisie.      
 
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
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Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh pána Mariána Koszoru.   

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP volí   

Jána Bruzika za člena - neposlanca Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia.       

   
Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

26. Záver 

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc po vyčerpaní programu rokovania Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP poďakoval za účasť a konštruktívny 

prístup. Rokovanie o 19:15 hodine ukončil.  

Zápisnica je vyhotovená  formou písomného záznamu z rokovania. 

Súčasťou tejto zápisnice je úplný zvukový záznam, ktorý je archivovaný na právnom oddelení 

Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP.   

Prílohu  zápisnice  tvorí: 

- Prezenčná listina poslancov  

- Prezenčná listina ďalších prítomných 

- Výpisy o hlasovaní poslancov z XII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice -

Sídlisko KVP, konaného dňa 31. 01. 2024 z hlasovacieho zariadenia firmy A. S. Partner, 

s r. o., Košice. 

 

 

 

 

 

 

Dňa 08.04.2024  .........................                               Dňa 08.04.2024 ........................

   

         Mgr. Kamila Bačová, PhD., v. r.                                        Mgr. Ladislav Lörinc, v. r.                                                             

                 prednostka                              starosta                                                                   

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice :   

 

 

 

Dňa 18.04.2024  .........................                                  Dňa 18.04.2024  ........................ 

               

       Bc. Marián Podolinský, v. r.              Vojtech Tóth, MBA, v. r.    

 

     

 
 

 

V Košiciach dňa 26.03.2024 

Zapísala: Ing. Ľubica Spišáková  

          právne oddelenie   


